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VVoooorrzziitttteerrsscchhaapp  
 
 
 
 
DINSDAG 16 FEBRUARI 2010 

 
 

RUSSISCHE FEDERATIE 

 
Op 16 februari 2010 ontving de voorzitter van de Kamer de ambassadeur van de Russische 
Federatie, de heer Alexandre Romanov. 
 
De volgende thema’s werden tijdens de audiëntie besproken : 
 
- De nieuwe ambassadeur van de Russische Federatie deelt mee dat hij zijn geloofsbrieven 

op 18 december 2009 heeft overhandigd aan Z.M. de Koning. 
 
- De ambassadeur geeft aan dat hij de interparlementaire betrekkingen wenst te 

intensiveren, zowel de bilaterale bezoeken als de betrekkingen binnen de IPU. 
Hij herinnert eraan dat de versterking van de parlementaire dialoog een onderdeel vormt 
van de roadmap betreffende de ontwikkeling van de bilaterale betrekkingen die beide 
landen in november 2008 ondertekenden. 
Hij nodigt de voorzitter van de Kamer uit voor een officieel bezoek aan Rusland wanneer 
het laatstgenoemde het best schikt.  
 

- De voorzitter en de ambassadeur bespreken vervolgens het Belgische EU-
voorzitterschap, de ontwikkeling van economische en handelsbetrekkingen, en het 
aanstaande bezoek van de Belgische eerste minister aan Moskou.  

 
- Tot slot overhandigt de ambassadeur de voorzitter een exemplaar van het ontwerpverdrag 

inzake Europese veiligheid dat door president Medvedev werd uitgewerkt, met het verzoek 
dat document ter informatie aan de kamerleden te bezorgen.  
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CCoommmmiissssiieess  
 
 
 
 

Naturalisaties 

COMMISSIE VOOR DE NATURALISATIES 
 
Voorzitter : de heer David Lavaux 
 
 MAANDAG  29 MAART 2010 
 
Individueel onderzoek van de naturalisatieaanvragen. 
 
 DINSDAG  30 MAART 2010 
 
Individueel onderzoek van de naturalisatieaanvragen. 
 
 WOENSDAG  31 MAART 2010 
 
Individueel onderzoek van de naturalisatieaanvragen. 

 
 DONDERDAG  1 APRIL 2010 
Individueel onderzoek van de naturalisatieaanvragen. 
 
 VRIJDAG  2 APRIL 2010 
Individueel onderzoek van de naturalisatieaanvragen. 
 

 
Buitenlandse Betrekkingen en Landsverdediging 

GEMEENSCHAPPELIJKE VERGADERING VAN DE COMMISSIE VOOR DE BUITENLANDSE BETREKKINGEN 
 
Voorzitters : de heren Geert Versnick en Ludwig Vandenhove 
 
 MAANDAG  29 MAART 2010 
 
1.Gedachtewisseling over de verlenging van de Belgische aanwezigheid in Afghanistan met de 
eerste minister, de vice-eersteminister en minister van Buitenlandse Zaken en Institutionele 
Hervormingen, de minister van Justitie, de minister van Landsverdediging, de minister van 
Ontwikkelingssamenwerking en de minister van Binnenlandse Zaken. 
Inleidende uiteenzetting door de vertegenwoordigers van de regering. 
Samengevoegde vragen en interpellaties : 
- Vraag van de heer Wouter De Vriendt aan de minister van Landsverdediging over “de 

verlenging van het Belgisch engagement in Afghanistan” (nr. 20764). 
- Vraag van de heer Wouter De Vriendt aan de vice-eersteminister en minister van Buitenlandse 

Zaken en Institutionele Hervormingen over “de verlenging van het Belgisch engagement in 
Afghanistan” (nr. 20765). 

- Interpellatie (*) van de heer Dirk Van der Maelen tot de minister van Landsverdediging over “de 
beslissing tot verlenging van onze militaire aanwezigheid in Afghanistan” (nr. 426). 

- Interpellatie (*) van de heer Dirk Van der Maelen tot de eerste minister over “de verlenging van 
onze militaire aanwezigheid in Afghanistan” (nr. 427). 
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- Interpellatie (*) van de heer Dirk Van der Maelen tot de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “de beslissing tot verlenging van onze 
militaire aanwezigheid in Afghanistan” (nr. 428). 

- Vraag van de heer Luc Sevenhans aan de minister van Landsverdediging over “het verlengen 
van de Belgische deelname aan de ISAF-missie in Afghanistan” (nr. 20768).  

- Vraag van de heer Gerald Kindermans aan de minister van Landsverdediging over “de 
beslissing van het kernkabinet wat betreft de Belgische aanwezigheid in Afghanistan”  
(nr. 20782). 

- Vraag van de heer Gerald Kindermans aan de vice-eersteminister en minister van Buitenlandse 
Zaken en Institutionele Hervormingen over “de beslissing van het kernkabinet wat betreft de 
Belgische aanwezigheid in Afghanistan” (nr. 20783).  

- Vraag van de heer Bruno Stevenheydens aan de minister van Landsverdediging over “de 
verlenging tot eind 2011 van de deelname aan de operaties in Afghanistan” (nr. 20784). 

- Vraag van de heer Gerald Kindermans aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
beslissing van het kernkabinet wat betreft de Belgische aanwezigheid in Afghanistan”  
(nr. 20792). 

- Vraag van de heer Gerald Kindermans aan de minister van Ontwikkelingssamenwerking over 
“de beslissing van het kernkabinet wat betreft de Belgische aanwezigheid in Afghanistan”  
(nr. 20793). 

- Vraag van de heer Bruno Stevenheydens aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “de verlenging tot eind 2011 van de 
deelname aan de operaties in Afghanistan” (nr. 20801). 

- Vraag van de heer Bruno Stevenheydens aan de minister van Landsverdediging over “de 
recente incidenten in het noorden van Afghanistan” (nr. 20802). 

- Vraag van de heer Bruno Stevenheydens aan de minister van Landsverdediging over “de 
verlenging tot eind 2011 van de deelname aan de operaties in Afghanistan” (nr. 20803). 

- Interpellatie (*) van de heer Bruno Stevenheydens tot de minister van Landsverdediging over 
“de verlenging tot eind 2011 van de deelname aan de operaties in Afghanistan” (nr. 429). 

- Vraag van de heer Dirk Vijnck aan de minister van Landsverdediging over “de blijvende 
Belgische inzet in Afghanistan” (nr. 20885). 

- Vraag van de heer Georges Dallemagne aan de minister van Landsverdediging over “een zwaar 
offensief in het noorden van Afghanistan” (nr. 20954). 

- Vraag van de heer Georges Dallemagne aan de minister van Landsverdediging over “het sturen 
van Belgische troepen in Afghanistan” (nr. 21023). 

 
- Inleidende uiteenzetting van de eerste minister, van de vice-eersteminister,  van de minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen, van de minister van Landsverdediging en van 
de minister van Ontwikkelingssamenwerking. 
- Hebben het woord gevoerd : de hh.  Wouter De Vriendt, Dirk Van der Malen, Bruno Sevenhans, 
Gerald Kindermans,  Bruno Stevenheydens, Dirk Vynck, Georges Dallemagne en mevr. Juliette 
Boulet. 
- De vice-eersteminister en minister van Buitenlandse Zaken en Institutionele  Hervormingen, de 
minister van Landsverdediging en de minister van Ontwikkelingssamenwerking hebben geantwoord. 
- Een eerste motie van aanbeveling werd ingediend door de heer Dirk Van der Malen. 
- Een eenvoudige motie werd ingediend door de hh. Gerald Kindermans, Georges Dallemagne, Ludo 
Van Campenhout en mevr. Valérie De Bue en Clotilde Nyssens. 
- Een tweede motie van aanbeveling werd ingediend door de heer Bruno Stevenheydens. 
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Spoorwegveiligheid 

BIJZONDERE COMMISSIE BELAST MET HET ONDERZOEK NAAR DE VEILIGHEID VAN HET SPOORWEGENNET 

IN BELGIË NAAR AANLEIDING VAN HET DRAMATISCH TREINONGEVAL IN BUIZINGEN 
 
Voorzitter : de heer François Bellot 
 
 MAANDAG  29 MAART 2010 
 
1.Regeling van de werkzaamheden. 
 
- De regeling van de werkzaamheden werd beslist. 
 
 
2. Veiligheidsplan van de NMBS. 
Hoorzitting met : 
 
- mevrouw Inge Vervotte, minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven; 
 

- de heer Marc Descheemaecker (gedelegeerd bestuurder bij de NMBS); 
 

- de heer Luc Lallemand (gedelegeerd bestuurder bij Infrabel); 
 

- de heer Jannie Haeck (gedelegeerd bestuurder Holding NMBS); 
 

- vertegenwoordigers van ACOD-Spoor en ACV-Transcom. 
 
- Inleidende uiteenzetting door de genodigden. 
- Een gedachtewisseling heeft plaats gevonden. 
- Hebben het word gevoerd: mevr. Camille Dieu, de hh. David Geerts, Ronny Balcaen, Valérie De 
Bue, Gerolf Annemans, Jef Van den Bergh, Ludo Van Campenhout, Jan Mortelmans, David 
Lavaux, Patrick De Groote, Paul Vanhie en François Bellot. 
 
 

 WOENSDAG  31 MAART 2010 
 
1. Hoorzitting met vertegenwoordigers van de FOD Werkgelegenheid, Arbeid en Sociaal Overleg. 
2. Hoorzitting met vertegenwoordigers van de Corporate Prevention Services (Dienst voor externe 
preventie - NMBS-Groep). 
3. Hoorzitting met vertegenwoordigers van de Interne Dienst voor Preventie en Bescherming op 
het Werk van de NMBS. 
4. Hoorzitting met ombudsmannen van de NMBS. 
5. Hoorzitting met vertegenwoordigers van de “Association of the European Rail Industry” 
(UNIFE) 
6. Hoorzitting met vertegenwoordigers van DG MOVE (Europese Commissie). 
7. Hoorzitting met vertegenwoordigers van de “European Railway Agency” (ERA). 
8. Hoorzitting met vertegenwoordigers van de Internationale Unie van de Spoorwegen (UIC). 
 
- Inleidende uiteenzettingen door de genodigden. 
- Gedachtewisselingen hebben plaats gevonden. Hebben deelgenomen: de hh. Blanchart, 
Balcaen, Mortelmans, Bellot, De Groote, Van Campenhout, Geerts, Lavaux, Van den Bergh en 
mevr. Musin, De Bue en Dieu. 
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Sociale Zaken 

COMMISSIE VOOR DE SOCIALE ZAKEN 
 
Voorzitter : de heer Yvan Mayeur 
 
 DINSDAG  30 MAART 2010 
 
1.Wetsontwerp houdende diverse bepalingen inzake Volksgezondheid (art. 5 tot 14 en 19 tot 21), 
nr. 2486/1. 
 
- Rapporteur: de heer Stefaan Vercamer. 
- Inleidende uiteenzetting van de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en 
Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie. 
- De algemene bespreking heeft plaats gevonden. 
- Twee amendementen werden ingediend, die werden aangenomen met 9 stemmen en 2 
onthoudingen. 
- De verschillende artikels, zoals gewijzigd en het geheel van de artikelen die teruggezonden 
waren naar de commissie Sociale Zaken, werden aangenomen met 10 stemmen en 1 
onthouding. 
 
2.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Catherine Fonck aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken 

en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de follow-up van de fraude 
met maaltijdcheques” (nr. 20745). 

 

- Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken 
en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de follow-up van het dossier 
over fraude met dienstencheques door sommige steden en gemeenten” (nr. 21043).  

 

 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
3.Vraag van mevrouw Sofie Staelraeve aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken 
en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de medische index”  
(nr. 20543). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
4.Vraag van mevrouw Sofie Staelraeve aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken 
en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de hospitalisatie-
verzekeringen” (nr. 20544). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
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5. Vraag van de heer Mark Verhaegen aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken 
en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de stopzetting van de 
uitbetaling van de kinderbijslag in geval van ongewettigde afwezigheid van het kind in de school” 
(nr. 20796). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
6. Vraag van de heer Ben Weyts aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de bijstand aan 
slachtoffers van rampen” (nr. 20805). 
 
-  De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
7.Vraag van de heer Francis Van den Eynde aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de vrij merkwaardige 
reactie van de minister op de jongste uitspraken van Europees commissaris De Gucht in verband 
met Congo” (nr. 20912). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
8.Vraag van de heer Luc Goutry aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en 
Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de tweede pensioenpijler voor 
contractuelen van de publieke gezondheidssector” (nr. 21076). 

 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
  
9. Nationale Pensioenconferentie - Groen boek - voorstelling. 
- Toelichting van de minister van Pensioenen en Grote Steden; 
 

- Gedachtewisseling. 
 

- Uiteenzetting door de minister van Pensioenen en Grote Steden over het Groen boek. 
- Een gedachtewisseling heeft plaats gevonden. 
- Hebben het woord gevoerd; de hh. De Vriendt, Tobback, Bultinck, Gilkinet, Vercamer, mevr. De 
Block, Tasiaux, Dieu en Lecomte. 
- De minister van Pensioenen en Grote Steden heeft geantwoord. 
 
10. Vraag van mevrouw Carine Lecomte aan de minister van Pensioenen en Grote Steden over 
"de creatie van het statuut van mantelzorger" (nr. 20092) 
 
- De minister van Pensioenen en Grote Steden heeft geantwoord. 
 
11. Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Carine Lecomte aan de minister van Pensioenen en Grote Steden over “de 

pensioenen van de contractuele personeelsleden bij de overheid” (nr. 20093). 
 

- Vraag van de heer Luc Goutry aan de minister van Pensioenen en Grote Steden over “het 
raamakkoord tweede pensioenpijler voor de publieke sector” (nr. 21075). 

 

 
- De minister van Pensioenen en Grote Steden heeft geantwoord. 
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12. Vraag van de heer Peter Logghe aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “de stand van zaken met betrekking tot de databank van de 
extra pensioenen” (nr. 20259). 
 
- De minister van Pensioenen en Grote Steden heeft geantwoord. 
 
13. Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Maggie De Block aan de minister van Pensioenen en Grote Steden over 

“het onbeperkt bijverdienen voor gepensioneerden” (nr. 20577). 
 

- 
 
 
 
- 

Vraag van mevrouw Sonja Becq aan de minister van Pensioenen en Grote Steden over “de 
aanbeveling uit het jaarverslag van de Ombudsdienst Pensioenen met betrekking tot de IGO-
uitkering” (nr. 21059). 
 
De minister van Pensioenen en Grote Steden heeft geantwoord. 
 
 

14. Vraag van mevrouw Sonja Becq aan de minister van Pensioenen en Grote Steden over “de 
regularisatie van studieperiodes in het werknemers- en zelfstandigenstelsel” (nr. 21032). 
 
- De minister van Pensioenen en Grote Steden heeft geantwoord. 
15. Vraag van mevrouw Sonja Becq aan de minister van Pensioenen en Grote Steden over “de 
pensioenberekening in het kader van een gemengde loopbaan als werknemer en zelfstandige” 
(nr. 21058). 
 
- De minister van Pensioenen en Grote Steden heeft geantwoord. 
 
Volgende vergadering: dinsdag 20 april 2010. 
 
 
 

Volksgezondheid 

COMMISSIE VOOR DE VOLKSGEZONDHEID, HET LEEFMILIEU EN DE MAATSCHAPPELIJKE HERNIEUWING 
 
Voorzitter : mevrouw Thérèse Snoy et d’Oppuers 
 
 DINSDAG  30 MAART 2010 
 
1. Nationale gezondheidsenquête 2010 : 
- Inleidende uiteenzetting door de heer Jean Tafforeau (Wetenschappelijk Instituut voor de 

Volksgezondheid); 
 

- Gedachtewisseling. 
 

 
- Rapporteur : de heer Jacques Otlet. 
- Een gedachtewisseling heeft plaats gevonden. 
 
2. Wetsontwerp houdende diverse bepalingen inzake Volksgezondheid, nr. 2486 (art. 1 tot 4 en 
15 tot 18). 
Amendementen van mevrouw Lambert c.s. en de heer Goutry c.s.. 
(Voortzetting, sluiting en stemmingen). (Rapporteur : de heer Jean-Jacques Flahaux). 



 
De Kamer online - 52 / 93 

 

 

- Een amendement werd ingediend door mevrouw Thérèse Snoy et d’Oppuers. 
- De bespreking werd beëindigd. 
- De amendementen nrs 1 tot 9 werden aangenomen. 
- Het geheel van de aan de commissie voor de Volksgezondheid overgezonden artikelen werd, 
zoals gewijzigd en de wetgevingstechnische verbeteringen inbegrepen, aangenomen met 12 
stemmen en één onthouding. 
 
3.Vraag van mevrouw Marie-Martine Schyns aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de website 
www.laura.be” (nr. 20464). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
4.Vraag van mevrouw Katia della Faille de Leverghem aan de vice-eersteminister en minister van 
Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “een nieuwe 
methode voor borstvergroting” (nr. 20774). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
5.Vraag van mevrouw Yolande Avontroodt aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de wijze van opmaken 
van getuigschriften voor verstrekte hulp” (nr. 20767). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
6. Vraag van mevrouw Sonja Becq aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en 
Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de inschrijving bij het RIZIV in 
geval van evacuatie” (nr. 20829). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
7.Vraag van mevrouw Marie-Martine Schyns aan de minister van Klimaat en Energie over “het 
gevaar van bepaalde werkzame stoffen in pesticiden” (nr. 20832). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
8.Vraag van mevrouw Marie-Martine Schyns aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de strijd tegen de 
sterke toename van zwerfkatten” (nr. 20939). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
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9. Vraag van mevrouw Katia della Faille de Leverghem aan de vice-eersteminister en minister van 
Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de gekruiste 
niertransplantaties” (nr. 20944). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
10. Vraag van mevrouw Katia della Faille de Leverghem aan de vice-eersteminister en minister 
van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over "het plan 
om het verpleegkundig beroep aantrekkelijker te maken" (nr. 20969) 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
11. Vraag van mevrouw Yolande Avontroodt aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over "de percutane 
hartkleppen" (nr. 20962) 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
12.Vraag van mevrouw Hilde Vautmans aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken 
en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie over “de terugbetaling van 
hippotherapie” (nr. 20963). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
13.Vraag van mevrouw Magda Raemaekers aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de kindnorm van de 
Gezinsbond voor een kwaliteitsvolle leefomgeving” (nr. 20992). 
 

 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
14.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Koen Bultinck aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en 

Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, en aan de minister van KMO’s, 
Zelfstandigen, Landbouw en Wetenschapsbeleid over “het onverdoofd castreren van biggen” 
(nr. 20986).  

 

- Vraag van de heer Xavier Baeselen aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken 
en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de biggencastratie (vervolg)” 
(nr. 21002).  

 

- Vraag van mevrouw Nathalie Muylle aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken 
en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “het onverdoofd castreren 
van biggen” (nr. 21066). 

 

 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
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15.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Katia della Faille de Leverghem aan de vice-eersteminister en minister van 

Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de vrije 
verkoop van de vermageringspil Alli” (nr. 20996). 

 

- Vraag van mevrouw Marie-Martine Schyns aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de opportuniteit van 
de vrije verkoop van de pil Alli” (nr. 21024). 

 

- Vraag van mevrouw Thérèse Snoy et d’Oppuers aan de vice-eersteminister en minister van 
Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over 
“antiobesitaspillen” (nr. 21053). 

- Vraag van mevrouw Nathalie Muylle aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken 
en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over "de verkoop van de 
vermageringspil Alli" (nr. 21065).  

 

 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
16. Vraag van mevrouw Magda Raemaekers aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over "gezondheidssites"  
(nr. 20998) 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
17.Vraag van mevrouw Magda Raemaekers aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “het proefproject rond 
darmkanker” (nr. 21010). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
18.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Hilde Vautmans aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken 

en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de wettelijke termijn voor 
abortus” (nr. 21025). 

 

- Vraag van mevrouw Magda Raemaekers aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de verlenging van de 
termijn voor abortus” (nr. 21044). 

 

- Vraag van de heer Koen Bultinck aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en 
Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de wettelijke termijn voor 
abortus” (nr. 21062). 

 

 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
19.Vraag van mevrouw Magda Raemaekers aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “het gebruik van 
bètablokkers in de strijd tegen borstkanker” (nr. 21060). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
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 WOENSDAG  31 MAART 2010 
 
1.Wetsvoorstel (Luc Goutry, Yolande Avontroodt, Herman De Croo, Sabien Lahaye-Battheu, 
Nathalie Muylle, Lieve Van Daele) tot wijziging van de regelgeving betreffende de openbare 
centra voor maatschappelijk welzijn wat de onderhoudsplicht ten aanzien van rusthuisbewoners 
betreft, nr. 1682/1. 
 
2.Wetsvoorstel (Guy D’haeseleer, Koen Bultinck, Hagen Goyvaerts, Luc Sevenhans, Rita De 
Bont) tot principiële afschaffing van de terugvorderingsmogelijkheid door het OCMW van de 
kosten gemaakt voor maatschappelijke dienstverlening in het kader van de opname van ouderen 
in een rusthuis, nr. 581/1. 
 
- De wetsvoorstellen nrs. 1682 en 581 werden samengevoegd. 
- Rapporteur: mevrouw Katia della Faille de Leverghem. 
- Inleidende uiteenzetting door de respectievelijke auteurs. 
- De bespreking werd aangevat. 
 
3.Voorstel van resolutie (Yvan Mayeur, Marie-Claire Lambert, André Frédéric) betreffende de 
oprichting van een signaal- en verwijslijn voor sociale noodgevallen door het telefoonnummer 115 
in te stellen, nr. 1776/1. 
 
- Rapporteur : mevrouw Zoé Genot. 
- Na een inleidende uiteenzetting door de belangrijkste auteur werd de bespreking aangevat. 
 
4.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Sarah Smeyers aan de eerste minister, belast met de Coördinatie van het 

Migratie- en asielbeleid, over “de opvangplaatsen voor asielzoekers” (nr. 19974). 
 

- Vraag van de heer Hans Bonte aan de staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en 
Armoedebestrijding, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast 
met Maatschappelijke Integratie, over “het standpunt van de OCMW-voorzitters van Halle-
Vilvoorde met betrekking tot het asielbeleid” (nr. 20235). 

 

- Vraag van mevrouw Sonja Becq aan de staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en 
Armoedebestrijding, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast 
met Maatschappelijke Integratie, over “de samenwerking tussen Fedasil en de OCMW’s”  
(nr. 20781). 

 

- Vraag van mevrouw Martine De Maght aan de staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie 
en Armoedebestrijding, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, 
belast met Maatschappelijke Integratie, over “de extrabegroting voor bijkomende 
opvangplaatsen voor asielzoekers” (nr. 20879). 

 

- Vraag van mevrouw Martine De Maght aan de eerste minister, belast met de Coördinatie van 
het Migratie- en asielbeleid, over “de extrabegroting voor bijkomende opvangplaatsen voor 
asielzoekers” (nr. 20880). 

 

 
- Het antwoord werd verstrekt door de staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en 
Armoedebestrijding, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast 
met Maatschappelijke Integratie. 
 
5.Vraag van mevrouw Martine De Maght aan de staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie 
en Armoedebestrijding, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, 
belast met Maatschappelijke Integratie, over “de resultaten van een onderzoek naar de financiële 
situatie van de vrouw in opdracht van de Koning Boudewijnstichting en Comeva” (nr. 20098). 
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- De staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en Armoedebestrijding, toegevoegd aan de 
minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie heeft 
geantwoord. 
 
6.Vraag van mevrouw Mia De Schamphelaere aan de staatssecretaris voor Sociale Zaken, belast 
met Personen met een handicap, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en 
Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “het toenemend aantal thuis- en 
daklozen” (nr. 20119). 
 
- De staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en Armoedebestrijding, toegevoegd aan de 
minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie heeft 
geantwoord. 
 
7.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Xavier Baeselen aan de staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en 

Armoedebestrijding, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast 
met Maatschappelijke Integratie, over “de door Fedasil betaalde dwangsommen en het tekort 
aan opvangplaatsen” (nr. 20142). 

 

- Vraag van mevrouw Martine De Maght aan de eerste minister, belast met de Coördinatie van 
het Migratie- en asielbeleid, over “de dwangsommen aan asielzoekers” (nr. 20159). 

 

- Vraag van mevrouw Sarah Smeyers aan de staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie 
en Armoedebestrijding, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, 
belast met Maatschappelijke Integratie, over “het betalen van dwangsommen” (nr. 20652). 

 

- Vraag van mevrouw Hilde Vautmans aan de staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie 
en Armoedebestrijding, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, 
belast met Maatschappelijke Integratie, over “de uitbetaling van dwangsommen” (nr. 20852). 

 

- Vraag van mevrouw Zoé Genot aan de staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en 
Armoedebestrijding, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast 
met Maatschappelijke Integratie, over “de opvang van asielaanvragers”(nr. 21151 ). 

 

 
- De staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en Armoedebestrijding, toegevoegd aan de 
minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, heeft 
geantwoord. 
 
8.Vraag van de heer Michel Doomst aan de staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en 
Armoedebestrijding, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast 
met Maatschappelijke Integratie, over “mensen met papieren in asielcentra” (nr. 20312). 
 
- De staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en Armoedebestrijding, toegevoegd aan de 
minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, heeft 
geantwoord. 
 
9.Vraag van de heer Mark Verhaegen aan de staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie 
en Armoedebestrijding, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, 
belast met Maatschappelijke Integratie, over “de activering van leefloners” (nr. 20530). 
 
- De staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en Armoedebestrijding, toegevoegd aan de 
minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, heeft 
geantwoord. 
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10.Vraag van de heer Xavier Baeselen aan de staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie 
en Armoedebestrijding, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, 
belast met Maatschappelijke Integratie, over “de evaluatie van de opvangprocedures van niet-
begeleide minderjarige vreemdelingen (NBMV)” (nr. 21021). 
 
- De staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en Armoedebestrijding, toegevoegd aan de 
minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, heeft 
geantwoord. 
 
Volgende vergadering: dinsdag 20 april 2010. 
 
 
 

Infrastructuur 

COMMISSIE VOOR DE INFRASTRUCTUUR, HET VERKEER EN DE OVERHEIDSBEDRIJVEN 
 

Voorzitter : de heer François Bellot 
 
 DINSDAG  30 MAART 2010 
 
1.Regeling van de werkzaamheden. 
 
- De regeling van de werkzaamheden werd beslist. 
 
2.Wetsontwerp houdende oprichting van de Kruispuntbank van de Voertuigen, nr. 2493/1.  
 
- Rapporteur: de heer Jef Van den Bergh. 
- Inleidende uiteenzetting door de staatssecretaris voor mobiliteit. 
 
 WOENSDAG  31 MAART 2010 
 
1.Vraag van mevrouw Camille Dieu aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de tariefverhoging bij de NMBS” (nr. 19360). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
2.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Linda Musin aan de minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven 

over “het voornemen van de minister van Binnenlandse Zaken om wangebruikers de toegang 
tot stations te verbieden” (nr. 19506). 

 

- Vraag van de heer Jef Van den Bergh aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “het stationverbod voor wangebruikers” (nr. 19540). 

 

- Vraag van de heer Christian Brotcorne aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “het toegangsverbod tot stations dat bepaalde treinreizigers zou 
kunnen worden opgelegd” (nr. 19555). 

 

- Vraag van de heer Patrick De Groote aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “het stationsverbod” (nr. 20333). 

 

 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
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3.Vraag van de heer David Lavaux aan de minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven 
over “het station van Gosselies” (nr. 19587). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
4.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer David Lavaux aan de minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven 

over “het onderzoek van de NMBS bij de treinbestuurders” (nr. 19680). 
 

- Vraag van mevrouw Colette Burgeon aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de vorige tevredenheidsenquête onder de bestuurders van de NMBS-
groep” (nr. 19806). 

 

 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
5.Vraag van de heer David Lavaux aan de minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven 
over “de afschaffing van de stopplaats van Florzée” (nr. 19690). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
6.Vraag van de heer David Lavaux aan de minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven 
over “de wervingen bij de NMBS” (nr. 19750). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
7.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Linda Musin aan de minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven 

over “het gebrek aan verplichte veiligheidsuitrusting die is opgelegd aan buitenlandse 
spoorwegoperatoren in België” (nr. 19805). 

 

- Vraag van de heer Jean-Jacques Flahaux aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “het op elkaar afstemmen van de veiligheidssystemen van de sporen 
en het rollend materieel in de risicozones” (nr. 19939). 

 

 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
8.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Olivier Destrebecq aan de minister van Ambtenarenzaken en 

Overheidsbedrijven over “de lijnen Brussel-Bergen-Quévy/Quiévrain” (nr. 19902). 
 

- Vraag van de heer Olivier Destrebecq aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de aan de reizigers verstrekte informatie in geval van verstoord 
treinverkeer” (nr. 20413). 

 

- Vraag van mevrouw Colette Burgeon aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de veiligheid van het spoorwegnet en het comfort van het personeel 
en van de reizigers op de lijnen Bergen-Borinage en Centrum” (nr. 20476). 

 

- Vraag van de heer Jean-Jacques Flahaux aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de steeds minder toelaatbare toestand van de treinen van en naar 
Henegouwen” (nr. 20721). 

 

 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
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9.Vraag van de heer Jean-Jacques Flahaux aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “het gebrek aan wisselstukken in de NMBS-herstelplaatsen” (nr. 19940). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
10.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Patrick De Groote aan de minister van Ambtenarenzaken en 

Overheidsbedrijven over “de PostPunten in de te sluiten Carrefours” (nr. 19987). 
 

- Vraag van mevrouw Colette Burgeon aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de toekomst van de PostPunten ondergebracht in de winkels van de 
keten Carrefour” (nr. 21136). 

 

 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
11.Vraag van de heer David Geerts aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de hervorming van de ombudsdienst van de NMBS” (nr. 20006). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
12.Vraag van mevrouw Cathy Plasman aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de GSM-R” (nr. 20197). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 

 
13.Vraag van mevrouw Cathy Plasman aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “Belgacom als elektriciteitsleverancier” (nr. 20010). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
14.Vraag van de heer Jacques Otlet aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “het station van Ottignies” (nr. 20013). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
15.Vraag van de heer François Bellot aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de levering van nieuwe locomotieven aan de NMBS” (nr. 20266). 
 

 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
16.Vraag van de heer Jean-Jacques Flahaux aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de mening van de klanten van de NMBS waarmee meer rekening moet 
worden gehouden” (nr. 20275). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
17.Vraag van de heer Jean-Jacques Flahaux aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de herziening van de werkwijzen van de NMBS” (nr. 20276). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
18.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Ronny Balcaen aan de minister van Ambtenarenzaken en 

Overheidsbedrijven over “de ontsporing van een trein te Bergen” (nr. 20330). 
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- Vraag van de heer Olivier Destrebecq aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de ontsporing van een trein te Bergen” (nr. 20365). 

 

 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
19.Vraag van de heer Patrick De Groote aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “het gsm-bereik op de trein” (nr. 20345). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
20.Vraag van de heer Patrick De Groote aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de oprichting van een spoorvakbond van treinbestuurders” (nr. 20523). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
21.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Ben Weyts aan de minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven 

over “de seinoverschrijding in Buizingen” (nr. 20527). 
 

- Vraag van de heer Ronny Balcaen aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “het seinstelsel te Buizingen” (nr. 20643). 

 

- Vraag van de heer Jean-Jacques Flahaux aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “het seinsignaal te Buizingen dat herhaaldelijk defect is” (nr. 20723). 

 

 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
22.Vraag van de heer Josy Arens aan de minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven 
over “de werkplaats te Stockem” (nr. 20669). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
23.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Jef Van den Bergh aan de minister van Ambtenarenzaken en 

Overheidsbedrijven over “het station Noorderkempen” (nr. 20847). 
 

- Vraag van de heer Jef Van den Bergh aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “het station Noorderkempen” (nr. 21038). 

 

 
24.Vraag van de heer Ludo Van Campenhout aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “het Antwerpse Centraal-Station” (nr. 20854). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
25.Vraag van de heer Patrick De Groote aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de vzw Mobilys” (nr. 20908). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
26.Vraag van de heer Jean-Jacques Flahaux aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de voetgangerstoegang in het station Brussel-Centraal” (nr. 20930). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
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27.Vraag van de heer Jean-Jacques Flahaux aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de door de NMBS ondervonden moeilijkheden” (nr. 20931). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
28.Vraag van de heer Jef Van den Bergh aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de kosten van de rijpaden en stops” (nr. 20933). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
29.Vraag van mevrouw Ine Somers aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de uitbetaling van de voorschotten aan de nabestaanden van de 
slachtoffers van de treinramp in Buizingen” (nr. 20945). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
Volgende vergadering: dinsdag 20 april 2010. 
 
 
 

Justitie 

COMMISSIE VOOR DE JUSTITIE 
 
Voorzitter : mevrouw Sonja Becq 
 
 DINSDAG  30 MAART 2010 
 
1.Samengevoegde wetsvoorstellen : 
- Wetsvoorstel (Servais Verherstraeten, Christian Brotcorne, Daniel Bacquelaine, Ludo Van 

Campenhout, Jef Van den Bergh, Mia De Schamphelaere, Kristof Waterschoot, Sabien Lahaye-
Battheu) tot wijziging van het Wetboek van Strafvordering wat betreft het strafrechtelijk kort 
geding in geval van spoedeisendheid, nrs. 2404/1 en 2. 

 

- Wetsvoorstel (Gerolf Annemans) tot wijziging van het Wetboek van strafvordering wat de 
inbeslagneming van diamanten door het gerecht betreft, nr. 2421/1. 

 

(Pro memorie). 
 
- Rapporteur: de heer Raf Terwingen. 
- Toelichting door de heren Servais Verherstraeten en Gerolf Annemans. 
- De commissie heeft beslist hoorzittingen te organiseren  
 
2.Wetsontwerp tot wijziging van het Gerechtelijk Wetboek, betreffende het sluiten der deuren in 
familiezaken, nrs. 2380/1 tot 8. 
Amendementen van mevrouw Lahaye-Battheu, de heer Terwingen c.s. en de heer Libert c.s.  

(Stemmingen). (Rapporteur : mevrouw Els De Rammelaere).  
 
- De commissie heeft eenparig beslist de stemmingen te bevestigen. 
- De amendementen nrs 27 tot 30 alsook de artikelen werden eenparig aangenomen. 
- Het geheel van het ontwerp, zoals gewijzigd, werd eenparig aangenomen. 
 
3. Wetsvoorstel (Sarah Smeyers, Raf Terwingen) tot wijziging van het Burgerlijk Wetboek wat de 
huwelijksbeletselen bij adoptie betreft, nrs. 1338/1 en 2. 
Amendementen van de heer Terwingen. 
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Verslag uitgebracht in naam van de subcommissie “Familierecht” door mevrouw Valérie Déom. 
 
- Rapporteur : mevr Valérie Déom. 
- Mevr. Déom heeft het verslag van de subcommissie voorgesteld. 
- Een amendement werd ingediend door mevr. Nyssens. 
- De bespreking werd aangevat. 
 
4.Vraag van mevrouw Valérie De Bue aan de minister van Justitie over “de alternatieve straffen 
inzake verkeersovertredingen” (nr. 20434). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
5.Vraag van mevrouw Sabien Lahaye-Battheu aan de minister van Justitie over “de loopbaan en 
bevordering van griffiers” (nr. 20497). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
6.Vraag van de heer Josy Arens aan de minister van Justitie over “de afwezigheid van 
veiligheidsagenten in de gevangenis van Saint-Hubert en het tekort aan agenten in het 
veiligheidskorps te Aarlen” (nr. 20670). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
7.Vraag van mevrouw Sabien Lahaye-Battheu aan de minister van Justitie over “de huisvesting 
van de vredegerechten” (nr. 20673). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
8.Vraag van de heer Raf Terwingen aan de minister van Justitie over “het ingaan van het verval 
van het recht tot sturen bij meervoudige veroordelingen” (nr. 20676). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
9.Samengevoegde interpellaties (*) en vragen : 
- Interpellatie van de heer Bart Laeremans tot de minister van Justitie over “de alarmerende 

toestand van de geïnterneerden” (nr. 423).  
 

- Vraag van mevrouw Clotilde Nyssens aan de minister van Justitie over “de internering van 
geesteszieke delinquenten in België” (nr. 20855). 

 

 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
- Een motie van aanbeveling werd ingediend door de heer Laeremans. 
- Een eenvoudige motie werd ingediend door de heer Terwingen en mevrouw Uyttersprot. 
 
10.Vraag van de heer Bert Schoofs aan de minister van Justitie over “de activiteit van moskeeën 
na een negatief advies vanwege de Veiligheid van de Staat” (nr. 20726). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
11.Vraag van mevrouw Sabien Lahaye-Battheu aan de minister van Justitie over “het 
overbrengen van niet-Belgische gedetineerden naar hun land van herkomst” (nr. 20727). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
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12.Vraag van mevrouw Els De Rammelaere aan de minister van Justitie over “de 
verkeerzondaars die hun boete ontlopen” (nr. 20733). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
13.Vraag van mevrouw Els De Rammelaere aan de minister van Justitie over “de 
verbindingsmagistraat bij de Belgische ambassade in Rabat” (nr. 20734). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
14.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Sabien Lahaye-Battheu aan de minister van Justitie over “de 
onderfinanciering door Justitie van hulporganisaties die drugsgebruikers begeleiden” 
(nr. 20759). 
 

- Vraag van mevrouw Ilse Uyttersprot aan de minister van Justitie over “de financiering van de 
gerechtelijke alternatieve maatregelen” (nr. 20875). 
 

- Vraag van de heer Stefaan Van Hecke aan de minister van Justitie over “problemen met de 
financiering van hulporganisaties voor druggebruikers” (nr. 20935). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
 

15.Vraag van de heer Bart Laeremans aan de minister van Justitie over “het merkwaardig talmen 
van de minister inzake de uitlevering van Adam Giza aan Polen” (nr. 20791). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
16.Vraag van de heer Bert Schoofs aan de minister van Justitie over “de recent opgerolde 
drugstrafiek geleid vanuit de gevangenis van Hasselt” (nr. 20799). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
17.Vraag van de heer Bert Schoofs aan de minister van Justitie over “het REA-
informaticasysteem” (nr. 20823). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
18.Vraag van de heer Peter Logghe aan de minister van Justitie over “de forse stijging van het 
aantal schijnhuwelijken” (nr. 20837). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
19.Vraag van de heer Fouad Lahssaini aan de minister van Justitie over “de uitlevering aan 
Marokko van een gevangene met de dubbele nationaliteit” (nr. 20888). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
20.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Xavier Baeselen aan de minister van Justitie over “uw ontmoeting met de 

minister bevoegd voor Hulpverlening aan de jeugd van de Franse Gemeenschap” (nr. 20934). 
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- Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de minister van Justitie over “het 
samenwerkingsprotocol van november 2008 met betrekking tot jeugdbijstand” (nr. 21068). 

 

 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
21.Vraag van de heer Josy Arens aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de toepassing 
van de gemeentelijke administratieve boetes inzake huur” (nr. 20949). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
22.Vraag van mevrouw Els De Rammelaere aan de minister van Justitie over “de statistieken 
betreffende uithandengevingen” (nr. 20972). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
23.Vraag van mevrouw Els De Rammelaere aan de minister van Justitie over “de oplichterij via 
internet” (nr. 20973). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
24.Vraag van mevrouw Mia De Schamphelaere aan de minister van Justitie over “de voorlopige 
oplossing inzake het arrest-Salduz zoals voorgesteld door het college van procureurs-generaal” 
(nr. 21011). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
25.Vraag van mevrouw Sabien Lahaye-Battheu aan de minister van Justitie over “de gevangenis 
van Tilburg” (nr. 21019). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
26.Vraag van mevrouw Hilâl Yalçin aan de minister van Justitie over “de situatie van de 
bedienaars van de islamitische eredienst” (nr. 21036). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
27.Vraag van mevrouw Carine Lecomte aan de minister van Justitie over “de aanwerving van 
nieuwe veiligheidsagenten” (nr. 21071). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
28.Samengevoegde vragen : 
 
- Vraag van de heer Eric Libert aan de minister van Justitie over “de persconferentie van 22 maart 
2010 van de Hoge Raad voor de Justitie” (nr. 21074). 
 

- Vraag van de heer Renaat Landuyt aan de minister van Justitie over “de oproep van de 
gerechtelijke wereld tot een hervorming van justitie” (nr. 21103). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
 

Volgende vergadering : dinsdag 20 april 2010. 
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Werkgroep “Klinische beroepen” 

WERKGROEP MET HET OOG OP DE REGLEMENTERING VAN DE UITOEFENING VAN DE KLINISCHE 

PSYCHOLOGIE, KLINISCHE SEKSUOLOGIE EN KLINISCHE ORTHOPEDAGOGIEK EN TER REGLEMENTERING 

VAN DE BIJZONDERE BEROEPSTITEL VAN PSYCHOTHERAPEUT 
 
Voorzitter : de heer Luc Goutry 
 
 DINSDAG  30 MAART 2010 
  
Samengevoegde wetsvoorstellen : 
- Wetsvoorstel (Yvan Mayeur, Colette Burgeon, Marie-Claire Lambert, Jean Cornil) tot wijziging, 

wat de uitoefening van de beroepen uit de sector van de geestelijke gezondheidszorg betreft, 
van koninklijk besluit nr. 78 van 10 november 1967 betreffende de uitoefening van de 
gezondheidszorgberoepen, nr. 1126/1. 

- Wetsvoorstel (Luc Goutry, Nathalie Muylle, Lieve Van Daele, Marie-Martine Schyns, Georges 
Dallemagne, Sonja Becq) tot wijziging van koninklijk besluit nr. 78 van 10 november 1967 
betreffende de uitoefening van de gezondheidszorgberoepen met het oog op de reglementering 
van de uitoefening van de klinische psychologie, van de klinische seksuologie en van de 
klinische orthopedagogiek, nr. 1357/1 en 2. 

- Wetsvoorstel (Yolande Avontroodt, Katia della Faille de Leverghem, Hilde Vautmans) tot 
wijziging van koninklijk besluit nr. 78 van 10 november 1967 betreffende de uitoefening van de 
gezondheidszorgberoepen wat de uitoefening van de psychotherapie betreft, nr. 1604/1.  

(Voortzetting). (Rapporteur : Mevrouw Marie-Claire Lambert). 
Voortzetting van de bespreking van de klinische psychologie en van de ontwerpamendementen. 
 
- De bespreking van de klinische psychologie werd voortgezet. 
 
Volgende vergadering : dinsdag 4 mei 2010. 
 
 
 

Bedrijfsleven 

COMMISSIE VOOR HET BEDRIJFSLEVEN, HET WETENSCHAPSBELEID, HET ONDERWIJS, DE NATIONALE 

WETENSCHAPPELIJKE EN CULTURELE INSTELLINGEN, DE MIDDENSTAND EN DE LANDBOUW 
 
Voorzitter : de heer Bart Laeremans 
 
 DINSDAG  30 MAART 2010 
 
Wetsvoorstel (Marie-Christine Marghem, Kattrin Jadin, David Clarinval, Olivier Hamal, Carina Van 
Cauter, Catherine Fonck, André Frédéric, Christian Brotcorne, Karine Lalieux, Sabien Lahaye-
Battheu) betreffende de schadeloosstelling van slachtoffers van technologische rampen, nrs. 71/1 
tot 6. (Voortzetting). (Rapporteurs : mevrouw Sofie Staelraeve en de heer Gerald Kindermans). 
Hoorzittingen met : 
- de heer Philippe Colle (Assuralia); 
- de heer Benoit Kohl (professor ULg); 
- de heer Stéphane Delfosse (slachtoffer van de gasramp te Gellingen); 
- de heer Guy Horsmans (professor emeritus UCL). 
 
- De hh. Kohl, Horsmans en Delfosse hebben een inleidende uiteenzetting gedaan en geantwoord 
op de vragen van de hh. Logghe, Balcaen en Schiltz en mevr. Marghem en Lalieux. 
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 WOENSDAG  31 MAART 2010 
1.Regeling van de werkzaamheden. 
 
- De regeling van de werkzaamheden werd beslist. 
 
2.Wetsvoorstel (Karine Lalieux, Philippe Blanchart, Guy Milcamps) tot wijziging van de wet van 21 
december 1994 houdende sociale en diverse bepalingen, teneinde het takenpakket van het 
Prijzenobservatorium te verruimen, nr. 2195/1. (Voortzetting). (Rapporteur : mevrouw Katrien 
Partyka). 
 
- De minister voor Ondernemen en Vereenvoudigen heeft een copie gegeven aan de leden van 
de commissie van het ministerieel besluit en zijn bijlage tot wijziging van het lastenboek met 
betrekking tot de analyse van de prijzen door het ICN. Rekening houdend met deze ontwikkeling, 
zal de bespreking van het voorstel niet worden vervolgd. 
 
3.Wetsontwerp tot wijziging van de wet van 12 juni 1991 op het consumentenkrediet, nr. 2468/1. 
Toegevoegde voorstellen : 
- Wetsvoorstel (Katrien Partyka, Mia De Schamphelaere, Liesbeth Van der Auwera, Stefaan 
Vercamer, Joseph George) tot wijziging van de wetgeving inzake consumenten- en hypothecair 
krediet voor wat betreft de reclame, nrs. 793/1 tot 3. 
 

- Wetsvoorstel (François-Xavier de Donnea, Kattrin Jadin, David Clarinval, Olivier Hamal) tot 
wijziging van artikel 85 van de wet van 12 juni 1991 op het consumentenkrediet, nrs. 328/1 tot 3 
 

- Wetsvoorstel (Meyrem Almaci, Muriel Gerkens, Wouter De Vriendt, Zoé Genot) tot wijziging van 
de wetgeving betreffende de consumentenkredieten, nr. 1538/1. 
 

- Wetsvoorstel (Hans Bonte) tot wijziging van de wet van 12 juni 1991 op het consumentenkrediet 
voor wat betreft het doorlopend krediet, nr. 582/1. 
 

- Wetsvoorstel (Hans Bonte) tot wijziging van de wet van 12 juni 1991 op het consumentenkrediet 
voor wat de persoonsgerichte kredietreclame betreft, nr. 2146/1. 
 

- Wetsvoorstel (Hans Bonte, Cathy Plasman) tot wijziging van de wet van 12 juni 1991 op het 
consumentenkrediet wat betreft kredietgevers en kredietbemiddelaars die geen kredietinstelling 
zijn, nr. 2403/1. 
 

- Wetsvoorstel (Karine Lalieux, Colette Burgeon, Alain Mathot) tot wijziging van de wet van 12 juni 
1991 op het consumentenkrediet, houdende diverse bepalingen voor de strijd tegen “makkelijk 
krediet”, nr. 1801/1. 
 

- Wetsvoorstel (Colette Burgeon, Karine Lalieux, Alain Mathot) tot vaststelling van een 
nulstellingstermijn voor kredietopeningen, nr. 1779/1. 
 

- Wetsvoorstel (Alain Mathot, Colette Burgeon, Karine Lalieux) tot herinvoering van artikel 61 van 
de wet van 12 juni 1991 op het consumentenkrediet en betreffende de jaarlijkse 
kostenpercentages, nr. 1940/1. 
 

- Wetsvoorstel (André Frédéric, Karine Lalieux, Yvan Mayeur, Colette Burgeon) tot wijziging van 
de wet van 10 augustus 2001 betreffende de Centrale voor Kredieten aan Particulieren, teneinde 
de reële schuldenlast van de consumenten te meten, nr. 1847/1. 
 

- Wetsvoorstel (Linda Musin, Karine Lalieux, Colette Burgeon) tot aanvulling van de wet van 12 
juni 1991 op het consumentenkrediet teneinde het toezicht op de kredietgevers en -bemiddelaars 
te versterken, nr. 860/1. 
 

- Voorstel van resolutie (Brigitte Wiaux, David Lavaux, Marie-Martine Schyns, Isabelle Tasiaux-De 
Neys) betreffende de invoering van een standaardformulier voor kredietaanvragen, teneinde het 
risico op insolventie bij de kredietnemer tegen te gaan, nrs. 1986/1 tot 4. 
 

- Wetsvoorstel (Josy Arens) tot responsabilisering van de bij het consumentenkrediet betrokken 
actoren en ter bestrijding van overmatige schuldenlast, nr. 1726/1. 
 

(Voortzetting). (Rapporteur : mevrouw Katrien Partyka). 



 
De Kamer online - 52 / 93 

 

 

- De algemene bespreking werd aangevat. Zijn tussengekomen: de hh. Bonte, Jadot, Blachart, 
Logghe en mevr. Partyka, Almaci en Staelraeve. 
- Amendementen werden ingediend door de hh. Bonte en Jadot en mevr. Almaci. 
 
4. Vraag van mevrouw Muriel Gerkens aan de minister van KMO's, Zelfstandigen, Landbouw en 
Wetenschapsbeleid over "de aangekondigde wijzigingen aan het statuut van zelfstandigen"  
(nr. 20755)  
 
- De minister van KMO's, Zelfstandigen, Landbouw en Wetenschapsbeleid heeft geantwoord. 
 
5. Vraag van mevrouw Sonja Becq aan de minister van KMO's, Zelfstandigen, Landbouw en 
Wetenschapsbeleid over "het leefloon als bijstandsuitkering" (nr. 20779) 
 
- De minister van KMO's, Zelfstandigen, Landbouw en Wetenschapsbeleid heeft geantwoord. 
 
6. Vraag van de heer Christian Brotcorne aan de minister van KMO's, Zelfstandigen, Landbouw 
en Wetenschapsbeleid over "het verslag 2009 van de Ombudsdienst pensioenen" (nr. 20853) 
 
- De minister van KMO's, Zelfstandigen, Landbouw en Wetenschapsbeleid heeft geantwoord. 
 
7. Vraag van de heer Hendrik Bogaert aan de minister van KMO's, Zelfstandigen, Landbouw en 
Wetenschapsbeleid over "de wet op de handelsvestigingen" (nr. 20961) 
 
- De minister van KMO's, Zelfstandigen, Landbouw en Wetenschapsbeleid heeft geantwoord. 
 
8. Vraag van de heer Dirk Van der Maelen aan de minister van KMO's, Zelfstandigen, Landbouw 
en Wetenschapsbeleid over "de geweigerde beroepstitel voor psycholoog" (nr. 21033) 
 
9.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer David Clarinval aan de minister van Klimaat en Energie over “het beroep 

ingediend door vier verenigingen tegen de beslissing om de levensduur van de kerncentrales in 
België te verlengen” (nr. 20015). 

 

- Vraag van mevrouw Cathy Plasman aan de minister van Klimaat en Energie over “het 
protocolakkoord GDF Suez” (nr. 20915). 

 

- Vraag van de heer Peter Logghe aan de minister van Klimaat en Energie over “het 
protocolakkoord met GDF Suez” (nr. 20997). 

 

- Vraag van mevrouw Tinne Van der Straeten aan de minister van Klimaat en Energie over “het 
nucleair protocol tussen GDF Suez en de regering” (nr. 21050). 

 

- Vraag van de heer Flor Van Noppen aan de minister van Klimaat en Energie over “het 
protocolakkoord met GDF Suez” (nr. 21098). 

 

- Vraag van mevrouw Katrien Partyka aan de minister van Klimaat en Energie over “het nucleair 
protocol van GDF-Suez met de Belgische regering” (nr. 21125). 

 

 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
10.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Guy Milcamps aan de minister van Klimaat en Energie over 

“verkoopspraktijken per telefoon” (nr. 20025). 
 

- Vraag van mevrouw Isabelle Tasiaux-De Neys aan de minister van Klimaat en Energie over “de 
verkoop per telefoon” (nr. 20128). 

 

 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
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11.Vraag van de heer David Clarinval aan de minister van Klimaat en Energie over “de afspraken 
gemaakt met onze buurlanden om het tekort van onze elektriciteitsproductie te verhelpen”  
(nr. 20182). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
12.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer David Clarinval aan de minister van Klimaat en Energie over “de stand van 

zaken met betrekking tot de betaling van de forfaitaire toelagen stookolie, gas en elektriciteit” 
(nr. 20183). 

 

- Vraag van mevrouw Liesbeth Van der Auwera aan de minister van Klimaat en Energie over “de 
uitbetaling van de forfaitaire vermindering voor energiekosten” (nr. 20991). 

 

 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
13.Vraag van de heer Olivier Destrebecq aan de minister van Klimaat en Energie over “het plan 
voor de gasleidingen en de hoogspanningskabels” (nr. 20419). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
14.Vraag van de heer David Clarinval aan de minister van Klimaat en Energie over “het statuut 
van de twee deskundigen die door het IEA voor rekening van de Belgische Staat in dienst werden 
genomen” (nr. 20429). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
15.Vraag van de heer David Clarinval aan de minister van Klimaat en Energie over “de naleving 
van de wetgeving inzake de cumulatie van ambten door een hoge ambtenaar van de Belgische 
Staat” (nr. 20430). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
16.Vraag van de heer Flor Van Noppen aan de minister van Klimaat en Energie over “de hoge 
energieprijzen” (nr. 20536). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
17.Vraag van de heer Flor Van Noppen aan de minister van Klimaat en Energie over “de 
vernieuwing van het elektriciteitsnet” (nr. 20539). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord 
 
18.Vraag van de heer Guy Milcamps aan de minister van Klimaat en Energie over “de stand van 
zaken betreffende de vereenvoudiging van de energiefacturen” (nr. 20582). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord 
 
19.Vraag van de heer Guy Milcamps aan de minister van Klimaat en Energie over “de 
veroordeling van Ryanair en Brussels Airlines” (nr. 20706). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
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20.Vraag van mevrouw Rita De Bont aan de minister van Klimaat en Energie over “het halal vlees 
in onze winkelrekken” (nr. 20869). 
 

 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
21.Vraag van de heer Flor Van Noppen aan de minister van Klimaat en Energie over “de 
gebrekkige daling van de gastarieven” (nr. 20846). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
22.Vraag van mevrouw Muriel Gerkens aan de minister van Klimaat en Energie over “de 
tegenstelling tussen Tecteo en de CREG” (nr. 20866). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
23.Vraag van mevrouw Tinne Van der Straeten aan de minister van Klimaat en Energie over “de 
netinvesteringen van Elia en het gebruik van nieuwe masten om de eletromagnetische straling te 
beperken” (nr. 20916). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
24.Vraag van mevrouw Muriel Gerkens aan de minister van Klimaat en Energie over “de 
discriminatie van de Belgische consument die Franstalige boeken koopt” (nr. 21034). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
25.Vraag van mevrouw Tinne Van der Straeten aan de minister van Klimaat en Energie over “de 
financiering van MYRRHA na de begrotingscontrole” (nr. 21051). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
26. Vraag van de heer Robert Van de Velde aan de eerste minister over “de Electrabel-belasting” 
(nr. 21130). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
Volgende vergadering : dinsdag 20 april 2010. 
 
 
 

Europese Aangelegenheden 

HET FEDERAAL ADVIESCOMITÉ VOOR DE EUROPESE AANGELEGENHEDEN 
 
Voorzitters : de heer Herman De Croo en mevrouw Vanessa Matz (S)  
 
 DINSDAG  30 MAART 2010 
 
Resultaten van de Europese Raad van Staatshoofden en Regeringsleiders van donderdag 25 en 
vrijdag 26 maart 2010 te Brussel. 
- Uiteenzetting door de eerste minister. 
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- Gedachtewisseling. 
 
Volgende vergadering: woensdag 12 mei 2010. 
 
 
 

Reglement 

BIJZONDERE COMMISSIE VOOR HET REGLEMENT EN VOOR DE HERVORMING VAN DE PARLEMENTAIRE 

WERKZAAMHEDEN 
 
Voorzitter : de heer Patrick Dewael 
 
 DINSDAG  30 MAART 2010 
 
1.Voorstel (Hilde Vautmans, Herman De Croo) tot instelling van een bijzondere commissie belast 
met het evalueren van het beleid inzake de regelgeving met betrekking tot de privacy en de 
bescherming van de persoonlijke levenssfeer, nr. 934/1. (Voortzetting). (Rapporteur : de heer Jef 
Van den Bergh). 
 
- Hoorzitting met leden van de Commissie voor de bescherming van de persoonlijke levenssfeer. 
 
 

 
- De commissie heeft de voorzitter en de vice-voorzitter van de Commissie voor de persoonlijke 
levenssfeer gehoord. 
- De bespreking heeft plaats gevonden. 
- Zijn tussengekomen: de h. Patrick Dewael, mevrouw Hilde Vautmans, de hh. Xavier Baeselen, 
Dirk Van der Maelen, mevr. Clotilde Nyssens en Colette Burgon, de hh. Ben Weyts en Bert 
Schoofs. 
 
2.Voorstel (Hilde Vautmans) tot wijziging van het Reglement van de Kamer van 
volksvertegenwoordigers wat de mondelinge vragen in commissie betreft, nr. 1424/1. 
 
- Rapporteur: de heer Baeselen. 
- Inleidende uiteenzetting door Mevr. Vautmans 
- De bespreking heeft plaats gevonden. 
- Zijn tussengekomen: mevr. Colette Burgeon, de hh. Herman De Croo, Patrick Dewael en Xavier 
Baeselen. 
 
Volgende vergadering: april 2010. 
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Binnenlandse Zaken 

COMMISSIE VOOR DE BINNENLANDSE ZAKEN, DE ALGEMENE ZAKEN EN HET OPENBAAR AMBT 
 
Voorzitter : de heer André Frédéric 
 
 WOENSDAG  31 MAART 2010 
 
1.Samengevoegde wetsvoorstellen : 
- Wetsvoorstel (Daniel Bacquelaine, Xavier Baeselen, Françoise Colinia, Corinne De Permentier, 

Daniel Ducarme, Denis Ducarme, Eric Libert) tot instelling van een verbod op het dragen van 
kleding die het gezicht volledig dan wel grotendeels verbergt, nr. 2289/1 tot 3. 

 

 Amendementen van mevrouw Leen Dierick c.s. en de heer Denis Ducarme c.s.. 
 

- Wetsvoorstel (Georges Dallemagne, Catherine Fonck, Christian Brotcorne, Josy Arens) 
betreffende de uitoefening van de vrijheid van gaan en staan op de openbare weg, nr. 2442/1 
en 2. 

 

- Wetsvoorstel (Filip De Man, Bart Laeremans, Bert Schoofs, Annick Ponthier) tot wijziging van 
het Strafwetboek inzake de invoering van een verbod op het dragen van gelaatverhullende 
gewaden in openbare ruimten en op openbare plaatsen, nr. 433/1 en 2. 

 

- Wetsvoorstel (Leen Dierick, Michel Doomst, Luc Peetermans) houdende instelling van een 
verbod tot het overmatig bedekken van het gelaat, nr. 2495/1. 

 

(Voortzetting, sluiting en stemmingen). (Rapporteur : Jacqueline Galant). 
 
- Inleidende uiteenzetting van de voorstellen nrs. 433 en 2295 (de h. De Man, mevr. Ponthier en 
mevr. Dierick. 
- De algemene bespreking werd beëindigd. Zijn tussengekomen : de hh. Weyts, Dallemagne, 
Thiébaut, Lahsanni, Somers, Denis Ducarme en mevr. De Permentier, Genot en Douifi. 
- De artikelsgewijze bespreking heeft plaats gevonden. 
- Een amendement werd ingediend door de h. Denis Ducarme c.s. 
- Technische verbeteringen werden aangebracht. 
- Art. 1 werd eenparig aangenomen. 
- De amendementen nrs 1 en 3 werden achtereenvolgens eenparig aangenomen. 
- Bijgevolg vervalt amendement nr. 2. 
- De commissie heeft eenparig beslist af te wijken van artikel 82 Rgt. en over te gaan tot de 
stemming over het geheel van het wetsvoorstel. 
- Het geheel van het wetsvoorstel, zoals gewijzigd et verbeterd, werd eenparig aangenomen. 
- Bijgevolg, vervallen de samengevoegde wetsvoorstellen. 
 
2.Wetsvoorstel (André Frédéric, Eric Thiébaut, Thierry Giet, Yvan Mayeur, Karine Lalieux, Valérie 
Déom, Guy Milcamps) tot wijziging van de kieswetgeving, teneinde de verkozenen en de 
mandatarissen te verbieden deel uit te maken van een stembureau of een 
stemopnemingsbureau, nr. 2201/1 en 2. 
Advies van de Raad van State. 
 
- Inleidende uiteenzetting door de hoofdindiener, de heer Frédéric. 
- De algemene bespreking werd aangevat. 
- De heer Frédéric heeft een amendement ingediend. 
 
3.Vraag van de heer Michel Doomst aan de eerste minister, belast met de Coördinatie van het 
Migratie- en asielbeleid, over “de nationale voetbalconferentie” (nr. 20376).  
 
- De eerste minister, belast met de Coördinatie van het Migratie- en asielbeleid, heeft geantwoord. 
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4.Vraag van mevrouw Dalila Douifi aan de eerste minister, belast met de Coördinatie van het 
Migratie- en asielbeleid, over “zijn missie naar de Balkan samen met Staatssecretaris voor asiel 
en migratiebeleid Wathelet” (nr. 20401). 
 
- De eerste minister, belast met de Coördinatie van het Migratie- en asielbeleid, heeft geantwoord. 
 
5.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Koen Bultinck aan de eerste minister, belast met de Coördinatie van het 

Migratie- en asielbeleid, over “het voorstel van de eerste minister om gepensioneerde 65-
plussers onbeperkt te laten bijverdienen” (nr. 20569). 

 

- Vraag van mevrouw Maggie De Block aan de eerste minister, belast met de Coördinatie van het 
Migratie- en asielbeleid, over “het onbeperkt bijverdienen voor gepensioneerden” (nr. 20581). 

 

- Vraag van mevrouw Sarah Smeyers aan de eerste minister, belast met de Coördinatie van het 
Migratie- en asielbeleid, over “zijn voorstel om gepensioneerde 65-plussers onbeperkt te laten 
bijverdienen” (nr. 20584). 

 

 
- De eerste minister, belast met de Coördinatie van het Migratie- en asielbeleid, heeft geantwoord. 
 
6.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Ben Weyts aan de eerste minister, belast met de Coördinatie van het 

Migratie- en asielbeleid, over “de timing van het dossier B-H-V en de staatshervorming”  
(nr. 20898). 

 

- Vraag van de heer Bart Laeremans aan de eerste minister, belast met de Coördinatie van het 
Migratie- en asielbeleid, over “de splitsing van BHV en de gevolgen van het Grosaru-arrest van 
het Hof voor de Rechten van de Mens voor België” (nr. 21149). 

 

 
- De eerste minister, belast met de Coördinatie van het Migratie- en asielbeleid, heeft geantwoord. 
 
7.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Sarah Smeyers aan de eerste minister, belast met de Coördinatie van het 

Migratie- en asielbeleid, over “het regularisatiebeleid van deze regering” (nr. 21105). 
 

- Vraag van de heer Filip De Man aan de eerste minister, belast met de Coördinatie van het 
Migratie- en asielbeleid, over “de toelaatbaarheid van valse stukken in het kader van de 
regularisatieprocedure” (nr. 21119). 

 

 
- De eerste minister, belast met de Coördinatie van het Migratie- en asielbeleid, heeft geantwoord. 
 
8.Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de eerste minister, belast met de Coördinatie van het 
Migratie- en asielbeleid, over “het uitblijven van een sterke sociale dimensie in de conclusies van 
de Europese lentetop”. (nr. 21153). 
 
- De eerste minister, belast met de Coördinatie van het Migratie- en asielbeleid, heeft geantwoord. 
 
9.Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de eerste minister, belast met de Coördinatie van het 
Migratie- en asielbeleid, over “de toekomst van de euro” (nr. 21154). 
 
- De eerste minister, belast met de Coördinatie van het Migratie- en asielbeleid, heeft geantwoord. 
 
10.Vraag van de heer Peter Logghe aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de Belgische 
verzekering tegen tigerkidnapping” (nr. 20800). 
 
- De minster van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
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11.Vraag van de heer Hendrik Bogaert aan de minister van Binnenlandse Zaken over “het 
prijsverschil inzake het aangerekende tarief voor het afleveren van identiteitskaarten aan Belgen 
en vreemdelingen” (nr. 20863). 
 
- De minster van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
12.Vraag van de heer Michel Doomst aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
uitvoering van de brandweerhervorming” (nr. 20925). 
 

 
- De minster van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
13.Vraag van de heer Xavier Baeselen aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
herplaatsing van de mandaathouders van de lokale en de federale politie” (nr. 20932). 
 
- De minster van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
14.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Josy Arens aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de verlaging van 

de leeftijdsgrens voor de gemeentelijke administratieve boetes van 16 naar 14 jaar” (nr. 20948) 
 

- Vraag van de heer Josy Arens aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de verlenging van 
de beslissingstermijn voor gemengde inbreuken” (nr. 20950). 

 

 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
15.Vraag van de heer Josy Arens aan de minister van Binnenlandse Zaken over “het sectoraal 
akkoord 2009-2010” (nr. 20951). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
16.Vraag van de heer Luc Peetermans aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de controle 
op recent gebruikte stemcomputers” (nr. 20955). 
 

 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
17.Vraag van de heer Joseph George aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
verdeling van de lasten over de zones X, Y en Z in de provincie Luik” (nr. 20970). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
18.Vraag van mevrouw Ilse Uyttersprot aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de plaats 
van het luik drugshulpverlening binnen de nieuwe preventie- en veiligheidsplannen” (nr. 20985). 
 

 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
19.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Luc Peetermans aan de minister van Binnenlandse Zaken over “het niet 

verlengen van de openingstijden van de geautomatiseerde stembureaus” (nr. 21047). 
 

- Vraag van de heer Luc Peetermans aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
mogelijkheid om in geautomatiseerde stembureaus 2000 kiezers toe te laten” (nr. 21048). 

 

 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
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20.Vraag van de heer Luc Peetermans aan de minister voor Ondernemen en Vereenvoudigen 
over “het gebruik van elektronische identiteitskaartlezers bij de verkiezingen” (nr. 21049). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord 
 
21. Samengevoegde vraag en interpellatie (*): 
- Vraag van de heer Eric Libert aan de minister van Binnenlandse Zaken over “het gedrag van de 
politie van Zaventem” (nr. 21080). 
- Interpellatie van de heer Francis Van den Eynde tot de minister van Binnenlandse Zaken over 
"het standpunt van de minister over de hetze die Franstalige kranten voeren tegen Vlaamse 
politiemensen" (nr. 431) 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
22.Vraag van de heer André Frédéric aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de controle 
door de Federale politie in het Koerdische milieu te Verviers” (nr. 21127). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
23.Vraag van mevrouw Tinne Van der Straeten aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
conclusies van OSART en een eventuele SALTO-missie voor Doel 1 en 2” (nr. 21129). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
24. Vraag van de heer Josy Arens aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de vorming van 
politieagenten” (nr. 21164). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Volgende vergadering: woensdag 21 april 2010. 
 
 
 

Subcommissie “Nucleaire veiligheid” 

SUBCOMMISSIE NUCLEAIRE VEILIGHEID 
 
Voorzitter : mevrouw Katrien Partyka 
 
 WOENSDAG  31 MAART 2010 
 
Nationaal Instituut voor Radio-elementen (IRE) 
Hoorzitting met de heer Willy De Roovere, directeur-generaal, en met vertegenwoordigers van het 
FANC en van Bel V. 
 
- De hoorzitting heeft plaats gevonden en werd gevolgd door een gedachtewisseling met de 
leden. 
 
Volgende vergadering: woensdag 28 april 2010. 
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Financiën en Begroting 

COMMISSIE VOOR DE FINANCIËN EN DE BEGROTING 
 
Voorzitter : de heer François-Xavier de Donnea 
 
 WOENSDAG  31 MAART 2010 
 
1.Vraag van de heer Bruno Tobback aan de vice-eersteminister en minister van Begroting over 
“het Belgische stabiliteitsprogramma” (nr. 20826). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Begroting heeft geantwoord. 
 
2.Vraag van de heer Robert Van de Velde aan de vice-eerste minister en minister van Begroting 
over “het consultancy-contract met IBM” (nr. 21092).  
 
- De vice-eersteminister en minister van Begroting heeft geantwoord. 
 
3.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Bruno Tobback aan de vice-eerste minister en minister van Begroting over 

“de besparingen naar aanleiding van de begrotingscontrole” (nr. 21099). 
 

- Vraag van de heer Bruno Tobback aan de vice-eerste minister en minister van Begroting over 
“de nieuwe cijfers voor 2011 na de begrotingscontrole” (nr. 21100). 

 

- Vraag van de heer Bruno Tobback aan de vice-eerste minister en minister van Begroting over 
“de compensaties voor de maatregelen die werden afgesproken tijdens de begrotingscontrole” 
(nr. 21101). 

 

- Vraag van de heer Bruno Tobback aan de vice-eerste minister en minister van Begroting over 
“de financieringswet” (nr. 21102). 

 

 
- De vice-eersteminister en minister van Begroting heeft geantwoord. 
 
4.Vraag van de heer Robert Van de Velde aan de vice-eerste minister en minister van Begroting 
over “het oosterweeldossier” (nr. 21131). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Begroting heeft geantwoord. 
 
5.Vraag van de heer Philippe Blanchart aan de staatssecretaris voor de Modernisering van de 
Federale Overheidsdienst Financiën, de Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, 
toegevoegd aan de minister van Financiën, over “de belastingverminderingen voor passieve 
woningen” (nr. 20780). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude heeft geantwoord. 
 
6.Vraag van mevrouw Marie Arena aan de staatssecretaris voor de Modernisering van de 
Federale Overheidsdienst Financiën, de Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, 
toegevoegd aan de minister van Financiën, over “het bankgeheim” (nr. 20899). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude heeft geantwoord. 
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7.Vraag van de heer Joseph George aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “de bijdrage van de banksector aan de begroting” (nr. 20449). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
8.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Joseph George aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 

Institutionele Hervormingen over “de controle op de autoverzekeringen” (nr. 20468). 
 

- Vraag van de heer Joseph George aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “de controle op de autoverzekeringen” (nr. 20471). 

 

 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
9.Vraag van de heer Joseph George aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “het belasten van de bonussen van de traders en hun 
superieuren” (nr. 20474). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
10.Interpellatie (*) van de heer Robert Van de Velde tot de vice-eersteminister en minister van 
Financiën en Institutionele Hervormingen over “vermeende koersmanipulatie Nationale Bank van 
België” (nr. 422). 
 
- De interpellatie werd toegelicht. 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
- Een motie van aanbeveling werd ingediend door de heer Van de Velde. 
- Een eenvoudige motie werd ingediend door de hh. Luk Van Biesen, Josy Arens en Jenne De 
Potter. 
 
11.Vraag van de heer Josy Arens aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “het personeelstekort bij de btw-administratie van Aarlen”  
(nrs. 20665 en 21097). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
12.Vraag van de heer Josy Arens aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “het herstructureringsplan voor de dienst Financiën te Vielsalm” 
(nr. 20671). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
13.Vraag van de heer Dirk Van der Maelen aan de vice-eersteminister en minister van Financiën 
en Institutionele Hervormingen over “het elektronisch eurovignet” (nr. 20701). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 



 
De Kamer online - 52 / 93 

 

 

14.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Jenne De Potter aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 

Institutionele Hervormingen over “bijkomende vragen van de fiscus” (nr. 20704). 
 

- Vraag van de heer Hagen Goyvaerts aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “de vragen om inlichtingen bij bedrijven en zelfstandigen”  
(nr. 20736).  

 

 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
15.Vraag van de heer Jan Jambon aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “de ongelijke behandeling van werkgevers met betrekking tot de 
vrijstelling van belasting voor de ontvangen Vlaamse Ondersteuningspremie” (nr. 20715). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
16.Vraag van de heer Servais Verherstraeten aan de vice-eersteminister en minister van 
Financiën en Institutionele Hervormingen over “de uitbreidingsplannen van het vredegerecht in 
Hoogstraten” (nr. 20732). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
17.Vraag van de heer Jan Jambon aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “onderhouds-en herstellingswerken aan het douanecentrum 
Antwerpen Kattendijkdok” (nr. 20762). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
18.Vraag van de heer Luk Van Biesen aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “de verkoop door Aldi van tabaksproducten aan een lagere prijs 
dan aangegeven op de fiscale zegel” (nr. 20766). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
19.Vraag van mevrouw Cathy Plasman aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “de site van het Vlaams Instituut voor Landbouw- en 
Visserijonderzoek” (nr. 20807). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
20.Vraag van de heer Guy Milcamps aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “de vestiging van een politieafdeling te Achêne” (nr. 20810). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
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21.Vraag van de heer Robert Van de Velde aan de vice-eersteminister en minister van Financiën 
en Institutionele Hervormingen over “de fiscale voordelen voor investeringen in inbraakpreventie” 
(nr. 20860). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
22.Vraag van de heer Christian Brotcorne aan de vice-eersteminister en minister van Financiën 
en Institutionele Hervormingen over “de bedrijfsvoorheffing op het vakantiegeld voor 
gepensioneerden” (nr. 20868). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
23.Vraag van de heer Peter Logghe aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “de premieverhoging bij DKV, de medische index en de 
winstcijfers hospitalisatieverzekeringen” (nr. 20870). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
24.Vraag van de heer Patrick De Groote aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “de subsidies gestort door de Nationale Loterij aan de vzw 
Mobilys” (nr. 20907).  
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
25.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Peter Logghe aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 

Institutionele Hervormingen over “de eventuele forse verhoging van de premie voor de 
autoverzekering” (nr. 20924). 

 

- Vraag van mevrouw Karine Lalieux aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “de autoverzekering” (nr. 20926). 

 

 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
26.Vraag van de heer Jenne De Potter aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “de opleiding van de ambtenaren van de FOD Financiën”  
(nr. 20942). 
 

 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
27.Vraag van de heer Dirk Van der Maelen aan de vice-eersteminister en minister van Financiën 
en Institutionele Hervormingen over “de toelage voor de voorzitter van de waarnemingspost voor 
gewestelijk fiscaliteit” (nr. 20978). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
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28.Vraag van de heer Dirk Van der Maelen aan de vice-eersteminister en minister van Financiën 
en Institutionele Hervormingen over “een afbetalingsplan voor mensen die tijdelijk werkloos 
werden” (nr. 20979). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
29.Vraag van de heer Dirk Van der Maelen aan de vice-eersteminister en minister van Financiën 
en Institutionele Hervormingen over “de leningen van Dexia Israël” (nr. 20980). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
30.Vraag van de heer Christian Brotcorne aan de vice-eersteminister en minister van Financiën 
en Institutionele Hervormingen over “de bankentaks en toepassing ervan voor kleine banken”  
(nr. 21014). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
31.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 

Institutionele Hervormingen over “de strijd tegen fraude met de notionele intrestaftrek”  
(nr. 21039). 

 

- Vraag van de heer Dirk Van der Maelen aan de vice-eersteminister en minister van Financiën 
en Institutionele Hervormingen over “de controle van misbruiken met de notionele intrestaftrek” 
(nr. 21141).  

 

 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
32.Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “de uitkering van dividenden door BNP Paribas” (nr. 21040). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
33.Vraag van de heer Robert Van de Velde aan de vice-eersteminister en minister van Financiën 
en Institutionele Hervormingen over “de aandelen van de NBB” (nr. 21093). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
34.Vraag van de heer Robert Van de Velde aan de vice-eersteminister en minister van Financiën 
en Institutionele Hervormingen over “consultancy HR” (nr. 21095). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 

  



 
De Kamer online - 52 / 93 

 

 

35.Vraag van de heer Robert Van de Velde aan de vice-eersteminister en minister van Financiën 
en Institutionele Hervormingen over “ICAP” (nr. 21096). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
36.Vraag van de heer Robert Van de Velde aan de vice-eersteminister en minister van Financiën 
en Institutionele Hervormingen over “de Fortis bonus” (nr. 21132). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
37.Vraag van mevrouw Rita De Bont aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “de voornemens in verband met de CO2-taks” (nr. 21150). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 

Volgende vergadering : woensdag 21 april. 
 
 
 

Buitenlandse Betrekkingen 

COMMISSIE VOOR DE BUITENLANDSE BETREKKINGEN 
 
Voorzitter : de heer Geert Versnick 
 
 WOENSDAG  31 MAART 2010 
 
1.Vraag van de heer Dirk Van der Maelen aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “de opvolging van het Goldstone-
rapport” (nr. 18839). 
 
- De staatssecretaris voor Europese Zaken, toegevoegd aan de minister van Buitenlandse Zaken 
heeft geantwoord. 
 
2.Vraag van de heer Dirk Van der Maelen aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “de Rwandese verkiezingen” (nr. 20100). 
 
- De staatssecretaris voor Europese Zaken, toegevoegd aan de minister van Buitenlandse Zaken 
heeft geantwoord. 
 
3.Vraag van de heer Dirk Van der Maelen aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “de onderhandelingen over Israëls 
toetreding tot de OESO” (nr. 20137). 
 
- De staatssecretaris voor Europese Zaken, toegevoegd aan de minister van Buitenlandse Zaken 
heeft geantwoord. 
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4.Vraag van de heer Francis Van den Eynde aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “de aanhouding van Kemalistiche 
officieren in Turkije” (nr. 20187). 

 
- De staatssecretaris voor Europese Zaken, toegevoegd aan de minister van Buitenlandse Zaken 
heeft geantwoord. 
 
5.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Francis Van den Eynde aan de vice-eersteminister en minister van 

Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “het afslachten van christenen in 
Nigeria en het standpunt van de regering hieromtrent” (nr. 20354). 

 

- Vraag van mevrouw Clotilde Nyssens aan de vice-eersteminister en minister van Buitenlandse 
Zaken en Institutionele Hervormingen over “de aanvallen op christelijke minderheden”  
(nr. 20426). 

 

- Vraag van de heer Mark Verhaegen aan de vice-eersteminister en minister van Buitenlandse 
Zaken en Institutionele Hervormingen over “de golf van uitwijzingen van buitenlandse werkers 
door Marokko” (nr. 20432). 

 

- Vraag van mevrouw Alexandra Colen aan de vice-eersteminister en minister van Buitenlandse 
Zaken en Institutionele Hervormingen over “godsdienstvrijheid in Marokko” (nr. 20893). 

 

- Vraag van mevrouw Alexandra Colen aan de vice-eersteminister en minister van Buitenlandse 
Zaken en Institutionele Hervormingen over “godsdienstvrijheid in Pakistan” (nr. 20975). 

 

 
- De staatssecretaris voor Europese Zaken, toegevoegd aan de minister van Buitenlandse Zaken 
heeft geantwoord. 
 
6.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Peter Luykx aan de vice-eersteminister en minister van Buitenlandse Zaken 

en Institutionele Hervormingen over “de politionele actie jegens sommige leden van de 
Koerdische gemeenschap van 4 maart 2010” (nr. 20320). 

 

- Vraag van de heer Francis Van den Eynde aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “de gevolgen op vlak van buitenlandse 
politiek van de politionele actie tegen een aantal Koerdische verenigingen van 4 maart 
jongstleden” (nr. 21088). 

 

 
- De staatssecretaris voor Europese Zaken, toegevoegd aan de minister van Buitenlandse Zaken 
heeft geantwoord. 
 
7.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Juliette Boulet aan de vice-eersteminister en minister van Buitenlandse 

Zaken en Institutionele Hervormingen over “de oproep van Kadhafi tot een heilige oorlog tegen 
Zwitserland en de gevolgen voor de Europese Unie” (nr. 20325). 

 

- Vraag van mevrouw Alexandra Colen aan de vice-eersteminister en minister van Buitenlandse 
Zaken en Institutionele Hervormingen over “het conflict tussen Zwitserland en Libië, Zwitserland 
en Schengen” (nr. 20894). 

 

 
- De staatssecretaris voor Europese Zaken, toegevoegd aan de minister van Buitenlandse Zaken 
heeft geantwoord. 
 
8.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Juliette Boulet aan de vice-eersteminister en minister van Buitenlandse 

Zaken en Institutionele Hervormingen over “het BLEU-akkoord met Colombia” (nr. 20326). 
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- Vraag van mevrouw Karine Lalieux aan de vice-eersteminister en minister van Buitenlandse 
Zaken en Institutionele Hervormingen over “het wederzijds investeringsakkoord tussen 
Colombia en de BLEU en het vrijhandelsakkoord tussen de EU en Colombia” (nr. 21031). 

 

 
- De staatssecretaris voor Europese Zaken, toegevoegd aan de minister van Buitenlandse Zaken 
heeft geantwoord. 
 
9.Vraag van de heer Dirk Van der Maelen aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “de Rwandese vluchtelingen”  
(nr. 20347). 
 
- De staatssecretaris voor Europese Zaken, toegevoegd aan de minister van Buitenlandse Zaken 
heeft geantwoord. 
 
10.Vraag van mevrouw Mia De Schamphelaere aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “de teruggave door de Albanese 
autoriteiten van eigendommen die werden geconfisqueerd onder het communistisch bewind”  
(nr. 20357). 
 
- De staatssecretaris voor Europese Zaken, toegevoegd aan de minister van Buitenlandse Zaken 
heeft geantwoord. 
 
11.Vraag van de heer Jean-Jacques Flahaux aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “de Litouwse wet van 8 maart 2010 die 
het aanmoedigen van het huwelijk tussen homoseksuelen verbiedt” (nr. 20387). 
 
- De staatssecretaris voor Europese Zaken, toegevoegd aan de minister van Buitenlandse Zaken 
heeft geantwoord. 
 
12.Vraag van de heer Xavier Baeselen aan de vice-eersteminister en minister van Buitenlandse 
Zaken en Institutionele Hervormingen over “de aanwezigheid op de website van het islamitisch en 
cultureel centrum van België van links naar sites met negationistische uitspraken” (nr. 20414). 
 
- De staatssecretaris voor Europese Zaken, toegevoegd aan de minister van Buitenlandse Zaken 
heeft geantwoord. 
 
13.Vraag van de heer Francis Van den Eynde aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “ex-rebellen die in Congo op lucratieve 
wijze tinmijnen uitbaten” (nr. 20505). 
 
- De staatssecretaris voor Europese Zaken, toegevoegd aan de minister van Buitenlandse Zaken 
heeft geantwoord. 
 
14.Vraag van mevrouw Marie Arena aan de vice-eersteminister en minister van Buitenlandse 
Zaken en Institutionele Hervormingen over “de projecten die worden gesubsidieerd in het kader 
van het Belgisch voorzitterschap van de Europese Unie” (nr. 20573). 
 
- De staatssecretaris voor Europese Zaken, toegevoegd aan de minister van Buitenlandse Zaken 
heeft geantwoord. 
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15.Vraag van mevrouw Marie Arena aan de vice-eersteminister en minister van Buitenlandse 
Zaken en Institutionele Hervormingen over “de conclusies van de eerste internationale zitting van 
het Russell-Tribunaal over Palestina” (nr. 20574). 
 
- De staatssecretaris voor Europese Zaken, toegevoegd aan de minister van Buitenlandse Zaken 
heeft geantwoord. 
 
16.Vraag van mevrouw Karine Lalieux aan de vice-eersteminister en minister van Buitenlandse 
Zaken en Institutionele Hervormingen over “de exploitatie van de mariene rijkdommen van 
Somalië” (nr. 20681). 
 
- De staatssecretaris voor Europese Zaken, toegevoegd aan de minister van Buitenlandse Zaken 
heeft geantwoord. 
 
17.Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Francis Van den Eynde aan de vice-eersteminister en minister van 

Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “films over Congo op het jaarlijks 
Leuvens Afrika Filmfestival” (nr. 20738). 

 

- Vraag van de heer Guy Milcamps aan de vice-eersteminister en minister van Buitenlandse 
Zaken en Institutionele Hervormingen over “de voorwaarden voor de toekenning van subsidies 
in het kader van de festiviteiten voor de 50ste verjaardag van de onafhankelijkheid van Congo” 
(nr. 21026). 

 

 
- De staatssecretaris voor Europese Zaken, toegevoegd aan de minister van Buitenlandse Zaken 
heeft geantwoord 
 
Volgende vergadering: dinsdag 20 april 20120. 
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PPlleennaaiirree  vveerrggaaddeerriinngg  
 
 
 
 
 DONDERDAG 1 APRIL 2010 NAMIDDAG (0150) 
 
 
 

WETSONTWERPEN EN WETSVOORSTELLEN 

 
1. Wetsontwerp houdende vijfde aanpassing van de Algemene Uitgavenbegroting voor het 

begrotingsjaar 2009, nrs. 2447/1 en 2. 
 

Het wetsontwerp (nr. 2447) wordt aangenomen met 78 stemmen tegen 40 en 13 onthoudingen 

 
 
2. - Wetsvoorstel (De heren Raf Terwingen en Servais Verherstraeten) tot wijziging van het 

 Gerechtelijk Wetboek wat de procedure inzake echtscheiding betreft, nrs. 1517/1 tot 7. 
- Wetsvoorstel (De dames Sabien Lahaye-Battheu en Carina Van Cauter) tot wijziging 
 van het Gerechtelijk Wetboek wat de procedure inzake echtscheiding betreft,  
 nrs. 1706/1 en 2. 

 
De indieners stellen vast dat er momenteel in de praktijk heel wat onduidelijkheden 
bestaan over de echtscheidingsprocedure op grond van onherstelbare ontwrichting 
van het huwelijk op gezamenlijk verzoek. 
Dit wetsvoorstel strekt er daarom toe in deze procedure een aantal 
verduidelijkingen aan te brengen wat de betekening, het hoger beroep en de 
voorziening in cassatie betreft. 
Daarnaast strekt dit voorstel ertoe de termijn om een voorziening in cassatie in te 
leiden voor alle vormen van echtscheiding gelijk te schakelen. 
 

Het wetsvoorstel (nr. 1517) wordt aangenomen met 120 stemmen en 12 onthoudingen 

 
 
3. Wetsontwerp tot wijziging van artikel 308, § 3, van het Wetboek van de 

inkomstenbelastingen 1992, nrs. 2475/1 en 2. 
 

In het kader van de administratieve vereenvoudiging wordt voorgesteld geen 
papieren aangifteformulier meer te versturen aan de belastingplichtigen die, voor 
het voorgaande aanslagjaar, hun aangifte via de tussenkomst van een mandataris 
ingediend hebben en die, voor het lopende aanslagjaar, dit mandaat niet hebben 
beëindigd. 
Dit ontwerp van wet heeft tot doel om deze categorie van belastingplichtigen te 
ontslaan van de verplichting een aangifteformulier te vragen bij de aanslagdienst 
waaronder zij ressorteren. 

 
Het wetsontwerp (nr. 2475) wordt aangenomen met 130 stemmen en 1 onthouding 

 
 

4. Voorstel van resolutie (De dames Camille Dieu en Marie Arena en de heren Philippe 
Blanchart en Guy Milcamps) waarbij wordt gevraagd het Europese minimumloon op de 
agenda te plaatsen van het Belgische voorzitterschap van de Europese Unie in 2010,  
nrs. 2199/1 tot 3. 

 
Het voorstel van resolutie (nr. 2199) wordt unaniem aangenomen met 131 stemmen 
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MMoonnddeelliinnggee  vvrraaggeenn    
 
 
 
 
De uitspraken van een partijgenoot van de minister van Institutionele Hervormingen 
 
Samengevoegde vragen van : 
 

- De heer Gerolf Annemans (VB) (nr. P1818)  
- De heer Bruno Tobback (sp.a) (nr. P1819) 
- Mevrouw Meyrem Almaci (Ecolo-Groen!) aan de eerste minister, 
belast met de Coördinatie van het Migratie- en asielbeleid  
(nr. P1820) 

 
 
De uitspraken op Canal Z over een systeem van péage en een vermindering van de 
lasten op arbeid 
 
Vraag van : 
 

De heer Robert Van de Velde (LDD) aan de vice-eersteminister en 
minister van Financiën en Institutionele Hervormingen (nr. P1821) 

 
 
De verontschuldigingen van Servië voor het bloedbad in Srebrenica 
 
Vraag van : 
 

De heer Georges Dallemagne (cdH) aan de vice-eersteminister en 
minister van Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen  
(nr. P1822) 

 
 
De werkzaamheidgraad van 50-plussers in België 
 
Samengevoegde vragen van : 
 

- Mevrouw Sofie Staelraeve (Open Vld) (nr. P1823)  
- Mevrouw Meryame Kitir (sp.a) (nr. P1824) 
- Mevrouw Sarah Smeyers (N-VA) aan de vice-eersteminister en 
minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en 
asielbeleid (nr. P1825) 

 
 
De sluiting van Cartomills Mettet 
 
Vraag van : 
 

Mevrouw Valérie Déom (PS) aan de vice-eersteminister en minister 
van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid  
(nr. P1826) 
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De loonkloof tussen mannen en vrouwen 
 
Vraag van : 
 

Mevrouw Valérie Déom (PS) aan de vice-eersteminister en minister 
van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid  
(nr. P1827) 

 
 
De hervorming van het gerechtelijk landschap 
 
Samengevoegde vragen van : 
 

- De heer Servais Verherstraeten (CD&V) (nr. P1829)  
- De heer Renaat Landuyt (sp.a) (nr. P1830) 
- Mevrouw Kattrin Jadin (MR) (nr. P1831) 
- De heer Fouad Lahssaini (Ecolo-Groen!) aan de minister van 
Justitie (nr. P1832) 

 
 
De bekendmaking van de opvolging van het transformatieplan aan de militairen 
 
Vraag van : 
 

Mevrouw Hilde Vautmans (Open Vld) aan de minister van 
Landsverdediging (nr. P1833) 

 
 
Het arrest van het Grondwettelijk Hof over de bijdrage van 250 miljoen van de 
kernenergieproducenten 
 
Vraag van : 
 

Mevrouw Karine Lalieux (PS) aan de minister van Klimaat en Energie 
(nr. P1834) 

 
 
De benoemingen van de top van de federale politie 
 
Vraag van : 
 

De heer Michel Doomst (CD&V) aan de minister van Binnenlandse 
Zaken (nr. P1835) 

 
 
De incidenten naar aanleiding van de lezing in de Universiteit Antwerpen op 31 maart 
 
Samengevoegde vragen van : 
 

- De heer Filip De Man (VB) aan de minister van Justitie  
(nr. P1828)  
- De heer Ben Weyts (N-VA) aan de minister van Binnenlandse 
Zaken (nr. P1836) 
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De plannen voor een koolstoftaks 
 
Vraag van : 
 

De heer Christian Brotcorne (cdH) aan de staatssecretaris voor de 
Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan 
de minister van Financiën (nr. P1837) 
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RRoouuwwhhuullddee  MMeevvrroouuww  AArrlleettttee  DDuuccllooss  
 
 
 
 
De voorzitter: Op 9 maart jongstleden overleed in Poperinge op 91-jarige leeftijd gewezen 
Kamerlid Arlette Duclos. 
Mevrouw Duclos startte haar politieke carrière in 1949, toen ze voor de PVV provincieraadslid 
werd voor West-Vlaanderen. In 1952 werd mevrouw Duclos gemeenteraadslid in Poperinge, 
waar ze vervolgens schepen van Burgerlijke Stand en Toerisme was van 1983 tot 2000. 
 
Mevrouw Duclos maakte deel uit van onze assemblee van maart 1968 tot maart 1974 en van 
december 1978 tot november 1981. Namens de Kamer heb ik haar familie mijn oprechte 
deelneming betuigd. 
 
Minister Vincent Van Quickenborne: In naam van de regering sluit ik mij aan bij deze blijken 
van medeleven. 
 
Arlette Duclos, die ik persoonlijk heb gekend, was een van de eerste vrouwen die in de Kamer 
werden verkozen, wat toont dat het een vrouw met karakter en een toekomstvisie was. Haar 
politieke loopbaan duurde 53 jaar, waarvan ze negen jaar Kamerlid was. Ze was er trots op, en 
terecht. 
 
Mevrouw Duclos, of beter Madame Arlette, zoals wij haar noemden, was lid van de liberale 
partij. Zij blijft in onze herinnering als een zeer waardige vrouw. Zij paarde haar zin voor 
decorum aan een grote eenvoud en toegankelijkheid voor haar stadsgenoten van Poperinge, 
en bleef daarom populair in West-Vlaanderen. 
 
Namens de regering biedt ik mijn oprechte deelneming aan haar familie en aan haar vrienden 
aan. 
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NNaaaammsstteemmmmiinnggeenn  oovveerr  ddee  mmoottiieess    
 
 
 
 
De eenvoudige motie is een motie die er zonder meer toe strekt over te gaan tot de orde van de dag.  De 
eenvoudige motie heeft van rechtswege voorrang op alle andere moties, met uitzondering van de motie 
van vertrouwen.  De aanneming van een eenvoudige motie heeft tot gevolg dat alle andere moties 
vervallen (art.92bis Rgt van de Kamer). 
 
Zijn er verscheidene moties van aanbeveling over hetzelfde onderwerp ingediend, dan hebben de 
moties ingediend door interpellanten bij de stemming van rechtswege voorrang op de moties ingediend 
door andere leden.  Binnen elk van beide categorieën wordt de volgorde van stemming bepaald door de 
volgorde van indiening. 
 
 
 

STEMMINGEN: 
 
 
1. over de moties ingediend tot besluit van de interpellaties van : 

 
- Mevr. Muriel Gerkens (Ecolo-Groen!) tot de minister van Klimaat en Energie over « de 
 discriminatie van de Belgische consumenten op het vlak van de boekenprijzen »  
 (nr. 416) 

  (gehouden in de openbare vergadering van de Commissie voor het Bedrijfsleven, het Wetenschapsbeleid, 
 het Onderwijs, de nationale wetenschappelijke en culturele instellingen, de Middenstand en de Landbouw van 
 23 maart 2010) 

 
Twee moties werden ingediend (MOT 52 416/001) 

 
- een motie van aanbeveling door Muriel Gerkens (Ecolo-Groen!) 
- een eenvoudige motie door Liesbeth Van der Auwera (CD&V) 

 
De eenvoudige motie wordt aangenomen met 76 stemmen tegen 53 en 2 onthoudingen 
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IInntteerrnnaattiioonnaallee  bbeettrreekkkkiinnggeenn  
 
 
 
 
MADRID, 25 EN 26 FEBRUARI 2010 
 
 

CONFERENTIE VAN DE VOORZITTERS VAN DE COMMISSIES VOOR BUITENLANDSE ZAKEN 

(COFACC) VAN DE EUROPESE UNIE  
 
De heer Geert Versnick, voorzitter van de commissie voor de Buitenlandse Betrekkingen, 
vertegenwoordigde de Kamer op de bovenvermelde Conferentie, die werd georganiseerd door 
het Spaanse voorzitterschap van de Europese Unie. De Senaat werd er vertegenwoordigd 
door de ondervoorzitter van de commissie voor de Buitenlandse Betrekkingen en voor de 
Landsverdediging, de heer Benoît Hellings.  
 
 
Opening van de Conferentie door de Spaanse eerste minister Zapatero 
 
Volgens premier José Luis Zapatero bestaat de grote uitdaging voor het Spaanse 
voorzitterschap erin een nieuw en duurzamer ontwikkelingsmodel tot stand te brengen; dé 
prioriteit in dat kader is de invoering van de strategie 2020, die een nieuwe hefboom voor 
ontwikkeling moet worden. Die strategie heeft ook gevolgen voor het buitenlands beleid, want 
Europa, dat moet uitgaan van de Europese waarden en zich moet toespitsen op de domeinen 
waarin het uitmunt, moet de Europese belangen verdedigen ten aanzien van de rest van de 
wereld. 
 
 
Gedachtewisseling met de heer Moratinos, Spaans minister van Buitenlandse Zaken en 
Samenwerking, over de prioriteiten van de het Spaanse voorzitterschap 
 
Minister Miguel Angel Moratinos gaf een overzicht van de ijkpunten van het Spaanse 
voorzitterschap: de toetredingsonderhandelingen met Kroatië zouden hun beslag kunnen 
krijgen, er zouden met Turkije onderhandelingen kunnen worden aangeknoopt over vier 
nieuwe hoofdstukken, er is in juni een bijeenkomst van de Euromediterrane Top gepland in 
Barcelona, er moet werk worden gemaakt van de voorbereiding van een nieuwe trans-
Atlantische agenda voor de 21ste eeuw, er zijn bilaterale ontmoetingen gepland met Rusland, 
Japan, Canada, Mexico en Pakistan (maar niet met China) en de Millenniumdoelstellingen 
werden voor het eerst ingeschreven op de agenda van de Europese Raad van juni van dit jaar, 
als voorbereiding op de top die in dit verband in september door de Verenigde Naties in New 
York wordt georganiseerd.  
 
Tijdens de gedachtewisseling die zich na deze inleidende uiteenzetting ontspon, ging de heer 
Moratinos nader in op volgende punten: 
 
- het Spaanse voorzitterschap steunt het Duitse voorstel om een Europees leger op te 

richten (de Spaanse minister wees erop dat het Verdrag van Lissabon kansen heeft 
aangereikt om vooruitgang te boeken inzake het gemeenschappelijk veiligheids- en 
defensiebeleid, een voortgang die overigens vrij onopgemerkt bleef); 
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- het voorzitterschap wil naar een hogere versnelling schakelen wat de 

ontwikkelingssamenwerking betreft (een beleidsdomein dat in de Europese Raad aan bod 
moet komen en niet langer beperkt mag blijven tot het niveau van de ministers van 
Ontwikkelingssamenwerking); 

- aan beide partijen in het Midden-Oostenconflict moeten, in samenspraak met de 
Verenigde Staten, meer waarborgen worden geboden, want dit is wellicht de laatste kans 
om te onderhandelen; 

- Europa moet op de Algemene Vergadering van de UNO eindelijk een gemeenschappelijk 
standpunt innemen over het Goldstonerapport; 

- de splitsing van de RAZEB in de Raad Algemene Zaken en de Raad Buitenlandse Zaken 
wordt als positief ervaren; 

- er zal moeten worden vastgehouden aan het Europese verzorgingsmodel in een context 
van nieuwe concurrerende opkomende actoren. 

 
 
Gedachtewisseling met de heer Juan Pablo de Laiglesia, staatssecretaris voor Latijns-
Amerika, over de betrekkingen tussen de Europese Unie en Latijns-Amerika 
 
De staatssecretaris wijst erop dat verwacht wordt dat Latijns-Amerika de economische crisis 
sneller te boven zal komen dan de rest van de wereld – en alvast sneller dan Europa – : het 
IMF gaat uit van een groei van 3,5 procent volgend jaar. In die regio werden de jongste jaren 
onmiskenbare successen geboekt op het vlak van de armoedebestrijding. Er kwam ook een 
nieuw politiek debat op gang, met aandacht voor het democratische gedachtegoed. In tijden 
van wereldwijde economische crisis kan een dergelijke evolutie als opmerkelijk worden 
aangemerkt.  
 
De Europese Unie is in Zuid-Amerika de grootste investeerder en geldschieter, en tevens de 
eerste handelspartner, althans van Mercosur en Chili. De betrekkingen tussen Zuid-Amerika 
en Europa zouden echter moeten worden uitgebreid tot andere domeinen, bijvoorbeeld 
veiligheid en financiële structuren. Het Spaanse voorzitterschap wil de – in sommige gevallen 
sinds geruime tijd – aan de gang zijnde onderhandelingen afronden en subregionale 
akkoorden sluiten.  
 
In mei eerstkomend vindt een top plaats tussen de Europese Unie en Latijns-Amerika. In 
afwachting daarvan plant het Spaanse voorzitterschap een groot aantal ontmoetingen met het 
middenveld.  
 
In antwoord op de vragen die hem werden gesteld, wees de staatssecretaris erop dat die regio 
gekenmerkt wordt door een grote diversiteit en complexiteit, dat ook de Caraïben niet uit het 
oog mogen worden verloren, dat er met Cuba nieuwe, efficiëntere betrekkingen moeten 
worden aangeknoopt die ingebed zijn in een multilateraal kader, dat in de 
associatieovereenkomsten met de verschillende Latijns-Amerikaanse landen opschortende 
bedingen met betrekking tot de inachtneming van de mensenrechten moeten worden 
opgenomen en dat er moet worden gestreefd naar nieuwe mechanismen voor regionale 
samenwerking zodat er, naargelang de omstandigheden, minder of meer vooruitgang kan 
worden geboekt. 
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Gedachtewisseling met mevrouw Catherine Ashton, Hoge Vertegenwoordiger voor 
Buitenlandse Zaken van de EU 
 
De Hoge Vertegenwoordiger lichtte de drie belangrijkste prioriteiten toe: de invoering van de 
Europese dienst voor extern optreden (European External Action Service – EEAS), het 
nabuurschapsbeleid en de strategische betrekkingen (trans-Atlantische betrekkingen, 
betrekkingen met Rusland en met de nieuwe grote economische spelers van de BRIC-landen 
(Brazilië, Rusland, India en China).  
 
Tijdens de daaropvolgende gedachtewisseling wees mevrouw Ashton erop dat ze de lidstaten 
had gevraagd met het oog op de oprichting van de EEAS hun beste diplomaten af te vaardigen 
en bij voorkeur personen die hun diplomatieke loopbaan onlangs aanvatten of die halfweg 
zitten in hun carrière. Zo krijgt die nieuwe dienst enig groeipotentieel; mevrouw Ashton vindt 
het ook belangrijk dat de EEAS een specifiek imago zou ontwikkelen. 
 
De heer Geert Versnick had bedenkingen bij het pleidooi voor een regionale benadering van 
een aantal gevoelige landen als Iran en Afghanistan. Hij vraagt zich af of de lidstaten die 
regionale benadering niet zullen inroepen om hun bijdrage in Afghanistan in te perken. 
 
De Hoge Vertegenwoordiger antwoordde daarop dat de Europese Unie, net als de Verenigde 
Staten, een regionale benadering moet overwegen in het Afghaanse dossier.  
 
 
Gedachtewisseling met de heer Angel Lossada, staatssecretaris van Buitenlandse 
Zaken, over de Unie voor het Middellandse Zeegebied 
 
De heer Lossada wees erop dat het Middellandse Zeegebied erg belangrijk is voor Europa 
wegens de geografische nabijheid van de regio, de onderlinge afhankelijkheid van beide 
regio’s (bijvoorbeeld op het vlak van energie) en de ruime ervaring waarop beide regio’s 
kunnen bogen in hun onderlinge betrekkingen. 
Voortaan wordt gesproken over de Unie voor het Middellandse Zeegebied en dat gaat gepaard 
met inhoudelijke wijziging: er komen tweejaarlijkse topconferenties; de Unie krijgt een 
permanent secretariaat met zetel in Barcelona; dankzij een nieuwe werkmethode zal ze haar 
activiteiten kunnen toespitsen op concrete en flexibele projecten, die niet de medewerking van 
alle landen vereisen en die openstaan voor de particuliere sector.  
De krachtlijnen zijn de politieke dialoog (de 43 deelnemende landen zullen op de top van 
Barcelona duidelijk moeten aangeven dat ze willen aansturen op een hervatting van de 
onderhandelingen tussen Israël en Palestina), de institutionele dimensie (tijdens de top zal een 
road map moeten worden aangenomen voor de invoering van een nieuwe institutionele 
architectuur binnen een termijn van twee jaar), de vestiging van een permanent secretariaat (in 
Barcelona; het gebouw is bijna klaar en er bestaat een akkoord over de aanwijzing van de 
huidige ambassadeur van Jordanië bij de Unie als secretaris-generaal), de keuze voor 
concrete projecten met een reële toegevoegde waarde en met tastbare gevolgen voor de 
levensstandaard van de betrokken bevolkingsgroepen. 
 
Een aantal projecten werd overigens al goedgekeurd: de sanering van de Middellandse Zee 
(dit was ook al een van de prioritaire dossiers in het kader van het Proces van Barcelona), het 
aanleggen van grote scheepsroutes in de Middellandse Zee om het maritiem transport aan te 
zwengelen, een vlottere verbinding tot stand te brengen tussen de Middellandse Zeehavens en 
de verbindingen over land te verbeteren, de invoering van een vorm van civiele bescherming 
(het overgrote deel van de Middellandse Zeekusten is erg kwetsbaar voor natuurrampen), de 
invoering van een mediterraan plan voor zonne-energie, de kennisoverdracht, de koppeling 
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tussen de verschillende netwerken en de aandacht voor het universitair onderwijs en het 
onderzoek en voor de ontwikkeling van de ondernemingen. 
 
Tijdens de daaropvolgende gedachtewisseling wees de staatssecretaris in het bijzonder op de 
mogelijke  gevolgen van het grote inkomstenverschil tussen de landen ten noorden en ten 
zuiden van de Middellandse Zee. Het is een grote uitdaging om passend om te gaan met deze 
inkomstenkloof. 
 
De heer Benoît Hellings herinnerde aan de stuwende rol die de EGKS destijds speelde voor de 
Europese constructie en vroeg meer bijzonderheden over het plan voor zonne-energie. 
 
De staatssecretaris erkende dat de opgelopen vertraging gevolgen heeft voor de financiering 
van de projecten, die vooralsnog weinig coherent is. Voor elk project zal men op zoek moeten 
gaan naar een specifieke financiering. Daarbij moet coherentie worden nagestreefd en moeten 
de grote financiële instellingen ertoe worden aangezet een bijdrage te leveren.  
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In deze rubriek brengen we enkele publicaties onder de aandacht van de lezer.   
 
 
 

KAMER 

 
Parlementaire stukken: 
 

 4-1606/2 (SENAAT) 
52 2378/2 (KAMER) VAN 9 FEBRUARI 2010 

Verslag over de prioriteiten van het Belgische voorzitterschap van de Europese Unie – Juli-
december 2010 
 
 

 4-1606/11(SENAAT) 
52 2378/011(KAMER) VAN 1 MAART 2010 

Verslag over de prioriteiten van het Belgische voorzitterschap van de Europese Unie 
 
 

 52 2378/009 (KAMER)  
4-1606/9 (SENAAT) VAN 26 MAART 2010 

Verslag over de prioriteiten van het Belgische voorzitterschap van de Europese Unie – Juli-
december 2010 
 
 
 
 
Bulletin van vragen en antwoorden: 
 

 52/097 VAN 8 MAART 2010 
Schriftelijke vragen en antwoorden 
 
 

 52/098 VAN 15 MAART 2010 
Schriftelijke vragen en antwoorden 
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MMiinniisstteerrrraaaadd  vvaann  22  aapprriill  22001100  
 
 
 
 

INTERNATIONAAL VERDRAG 
 
Vermijden van dubbele belasting en het voorkomen van het ontgaan van belasting naar 
het inkomen en naar vermogenswinsten. 
 
De ministerraad gaat akkoord met het voorontwerp van wet houdende instemming met het 
protocol (Parijs, 24 juni 2009) tot wijziging van de overeenkomst tussen België en het Verenigd 
Koninkrijk van Groot-Brittannië en Noord-Ierland tot het vermijden van dubbele belasting en het 
voorkomen van het ontgaan van belasting naar het inkomen en naar vermogenswinsten 
(Brussel, 1 juni 1987) en tot aanpassing van de Belgische belastingwetgeving aan sommige 
bepalingen van de overeenkomst.  
 
Het protocol biedt een oplossing voor de moeilijkheden die voortkomen uit de toepassing van 
de overeenkomst van 1987 en integreert de ontwikkelingen in de wetgevingen en de 
verdragspolitiek van beide staten. Het protocol breidt bovendien de werkingssfeer uit van de 
administratieve bijstand tussen de Belgische en de Britse belastingadministratie bij de 
uitwisseling van bankgegevens. Het gaat om de toepassing van de bepalingen om dubbele 
belasting te vermijden en om de nationale belastingwetgeving (van elke soort en benaming) 
van de Belgische staat of het Verenigd Koninkrijk uit te voeren. De overeenkomst maakt deel 
uit van een wereldwijd proces om de internationale samenwerking in belastingzaken te 
versterken. 
 
Het protocol wordt aan het parlement voorgelegd. 
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INTERNATIONAAL VERDRAG 
 
Vermijden van dubbele belasting en het voorkomen van belastingontduiking. 
 
De ministerraad gaat akkoord met het voorontwerp van wet houdende instemming met het 
protocol (Brussel, 16 juli 2009) tot wijziging van de overeenkomst tussen België en Singapore 
tot het vermijden van dubbele belasting en het voorkomen van het ontgaan van 
inkomensbelasting (Singapore, 6 november 2006) gewijzigd door het aanvullend protocol van 
Brussel, 13 maart 1991), en houdende aanpassing van de Belgische belastingwetgeving aan 
sommige bepalingen van het protocol.  
 
Het protocol wijzigt artikel 27 van de overeenkomst dat de uitwisseling van bankgegevens 
mogelijk maakt. De uitwisseling van inlichtingen met Singapore wordt hierdoor aangepast aan 
de laatste versie van het OESO-model van belastingverdrag. De aanpassing maakt deel uit 
van een wereldwijd proces om de internationale samenwerking in belastingzaken te 
versterken.  
 
Het gaat om inlichtingen die relevant zijn voor de toepassing van de overeenkomst en van de 
interne wetgeving. Voor België betekent dat alle belastingen, directe of indirecte, die de 
federale regering voor eigen rekening of voor rekening van de deelstaten en plaatselijke 
gemeenschappen int.  
 
De staat die om inlichtingen wordt gevraagd, moet ze inwinnen, zelfs indien ze enkel van nut 
zijn voor de andere staat. Dat geldt ook voor de inlichtingen die in het bezit zijn van banken. De 
Belgische belastingadministratie kan dus inlichtingen vragen die in het bezit zijn van 
Bankinstellingen die in Singapore zijn gevestigd om een belastingplichtige aan de Belgische 
belasting te onderwerpen.  
 
Het protocol wordt aan het Parlement voorgelegd.  
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INTERNATIONAAL VERDRAG 
 
Vermijden van dubbele belasting en belastingontduiking. 
 
De ministerraad gaat akkoord met het voorontwerp van wet houdende instemming  met het 
protocol (Brussel, 15 september 2009) tot wijziging van de overeenkomst tussen België en 
Finland tot het vermijden van dubbele belasting en het voorkomen van het ontgaan van 
inkomens- en vermogensbelasting (Brussel, 18 mei 1976, gewijzigd door het aanvullend 
protocol van Brussel, 13 maart 1991), en houdende aanpassing van de Belgische 
belastingwetgeving aan sommige bepalingen van het protocol. 
 
Het protocol wijzigt artikel 27 van de overeenkomst en maakt de uitwisseling van 
bankgegevens mogelijk. De uitwisseling van inlichtingen met Finland wordt hierdoor aangepast 
aan de laatste versie van het OESO-model van belastingverdrag. De aanpassing maakt deel 
uit van een wereldwijd proces om de internationale samenwerking in belastingzaken te 
versterken. 
 
Het gaat om inlichtingen die relevant zijn voor de toepassing van de overeenkomst en van de 
interne wetgeving. Voor België betekent dat alle belastingen, directe of indirecte, die de 
federale regering voor eigen rekening of voor rekening van de deelstaten en plaatselijke 
gemeenschappen int. 
 
De staat die om inlichtingen wordt gevraagd, moet ze inwinnen, zelfs indien ze enkel van nut 
zijn voor de andere staat. Dat geldt ook voor de inlichtingen die in het bezit zijn van banken. De 
Belgische belastingadministratie kan dus inlichtingen vragen die in het bezit zijn van 
Bankinstellingen die in Finland zijn gevestigd om een belastingplichtige aan de Belgische 
belasting te onderwerpen.  
 
Het protocol wordt aan het Parlement voorgelegd. 
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LANDSVERDEDIGING 
 
Toekenning van een hoger stafbrevet en het hoger brevet van militair administrateur aan 
de reserveofficieren. 
 
De ministerraad gaat akkoord met het voorontwerp van wet dat minister van Landsverdediging 
Pieter De Crem voorlegde over de toekenning van een hoger stafbrevet en het hoger brevet 
van militair administrateur aan de reserveofficieren (voorontwerp van wet tot wijziging van de 
wet van 16 mei 2001 houdende statuut van de militairen van het reservekader van de 
Krijgsmacht). 
 
Het voorontwerp van wet creëert een wettelijke basis om de brevetten aan reserveofficieren 
toe te kennen. Tot nu toe kon dat enkel aan de officeren van het actieve kader. 
 
De reserveofficieren die houder zijn van een van die brevetten worden vrijgesteld van de 
beroepsproeven om te bevorderen in de graden van luitenant-kolonel, kolonel en generaal 
majoor. Ze hebben namelijk de nodige vormingsmodules gevolgd, de schriftelijke werken 
opgesteld en mondeling verdedigd om die brevetten te behalen.  
 
Het voorontwerp wordt voor advies aan de Raad van state voorgelegd. 
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VEILIGHEID 
 
Uitbreiding van de definitie van waardentransport. 
 
De ministerraad heeft op voorstel van minister van Binnenlandse Zaken Annemie Turtelboom 
een voorontwerp van wet goedgekeurd dat de definitie van de activiteiten van het 
waardentransport moderniseert (wijziging van de wet van 10 april 1990 tot regeling van de 
private en de bijzondere veiligheid). 
 
Wie in de toekomst geld of andere waarden zoals maaltijdcheques, als dienstverlening aan 
derden, vervoert, moet dat op een professionele manier doen. Ook andere activiteiten zoals de 
bevoorrading van geldautomaten en de activiteiten van geldtelcentra vereisen meer 
veiligheidsmaatregelen. Daarom worden meer activiteiten aan de vergunningsplicht 
onderworpen. Hierdoor is het mogelijk om de veiligheid in de sector beter te organiseren. 
 
De bewakingsonderneming die volgende diensten verleent aan derden moet een vergunning 
hebben: 

 het toezicht en de bescherming bij het vervoer van goederen  

 het vervoer van geld en andere waarden dan geld (bepaald door de koning)  

 het beheer van een geldcentrum  

 de bevoorrading en de bewaking bij werkzaamheden aan geldautomaten en onbewaakte 
werkzaamheden aan geldautomaten indien toegang mogelijk is tot geldbiljetten of 
geldcassettes  

 uitzondering: werkzaamheden in bemande bankkantoren  
 
De interne bewakingsdienst die voor eigen behoeften volgende activiteiten uitoefent moet een 
vergunning hebben: 

 het toezicht en de bescherming bij het vervoer van goederen  

 het vervoer van geld en van andere waarden (bepaald door de koning) (met uitzondering 
van het onbewaakt of onbeschermd vervoer van geld tot en met 30.000 euro)  

 de bevoorrading en de bewaking van werkzaamheden bij een geldautomaat en 
onbewaakte werkzaamheden bij geldautomaten indien toegang mogelijk is tot geld of 
geldcassettes (met uitzondering van automaten in de bemande kantoren van 
kredietinstellingen of De Post).  

 

De Commissie waardentransport heeft een positief advies gegeven. Het voorontwerp wordt 
aan de Raad van State voorgelegd. 
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INTERNATIONAAL VERDRAG 
 
Internationale overeenkomst inzake tropisch hout. 
 
De ministerraad gaat akkoord met het voorontwerp van wet houdende instemming met de 
internationale overeenkomst van 2006 inzake tropisch hout (Genève, 27 januari 2006). 
De overeenkomst vormt de basis voor de werkzaamheden van de Internationale Organisatie 
voor tropisch hout die opgericht werd in 1983. Ze verruimt de doelstellingen op het vlak van 
duurzame ontwikkeling en bevordert de handel in tropisch hout uit legaal en duurzaam 
beheerde bossen. 
De overeenkomst ligt in het verlengde van de twee vorige overeenkomsten (Ze vervangt de 
overeenkomst van 1994 (verlenging van de overeenkomst van 1983) en werd onder auspiciën 
van de Conferentie van de Verenigde Naties voor Handel en Ontwikkeling (UNCTAD) 
gesloten) en verenigt de landen die tropisch hout verbruiken en produceren om tot het 
duurzaam beheer en de bescherming van dit erfgoed te komen. 
 
Dit derde akkoord is mettertijd uitgegroeid tot een grondstoffenovereenkomst met een 
gemengde aard, waarin het handelsaspect voorop staat, maar waarin ook meer en meer 
milieuaspecten en duurzame ontwikkeling een rol spelen. Duurzaam beheer en productie, en 
de bescherming van tropische houtsoorten zijn belangrijke elementen van de overeenkomst. 
De problematiek wordt dan ook meer en meer globaal aangepakt in een Europese en mondiale 
context. 
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INTERNATIONAAL VERDRAG 
 
Verdrag over de huisarbeid. 
 
De ministerraad gaat akkoord met het ontwerp van wet houdende instemming met het Verdrag 
nr. 177 betreffende de huisarbeid (Genève, 20 juni 1996).  
 
Met dit verdrag biedt de Internationale Arbeidsoganisatie (IAO) huisarbeiders een 
beschermend kader aan aan door bepaalde basisprincipes te bevestigen, voornamelijk op het 
vlak van de gelijke behandeling tussen de huisarbeider en andere werknemers. In België is de 
wet van 6 december 1996 betreffende de huisarbeid, die rekening houdt met het verdrag, 
aangenomen kort na het afsluiten ervan. 
 
Het verdrag zal ook de instemming moeten verkrijgen van de parlementen van de 
Gemeenschappen en de Gewesten. 
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INTERNATIONALE VERDRAGEN 
 
Vermijden van dubbele belasting en het voorkomen van het ontgaan van inkomens- en 
vermogensbelasting. 
 
De ministerraad gaat akkoord met het voorontwerp van wet houdende instemming met het 
protocol (Brussel, 10 september 2009) tot wijziging van de overeenkomst tussen België en 
Noorwegen tot het vermijden van dubbele belasting en het voorkomen van het ontgaan van 
inkomens- en vermogensbelasting (Oslo,  14 april 1988) en houdende aanpassing van de 
Belgische belastingwetgeving aan sommige bepalingen van het protocol. 
Het protocol wijzigt artikel 27 van de overeenkomst en maakt de uitwisseling van 
bankgegevens mogelijk. De uitwisseling van inlichtingen met Noorwegen wordt hierdoor 
aangepast aan de laatste versie van het OESO-model van belastingverdrag. De aanpassing 
maakt deel uit van een wereldwijd proces om de internationale samenwerking in 
belastingzaken te versterken.  
 
Het gaat om inlichtingen die relevant zijn voor de toepassing van de overeenkomst en van de 
interne wetgeving. Voor België betekent dat alle belastingen, directe of indirecte, die de 
federale regering voor eigen rekening of voor rekening van de deelstaten en plaatselijke 
gemeenschappen int.  
 
De staat die om inlichtingen wordt gevraagd, moet ze inwinnen, zelfs indien ze enkel van nut 
zijn voor de andere staat. Dat geldt ook voor de inlichtingen die in het bezit zijn van banken. De 
Belgische belastingadministratie kan dus inlichtingen vragen die in het bezit zijn van 
Bankinstellingen die in Noorwegen zijn gevestigd om een belastingplichtige aan de Belgische 
belasting te onderwerpen.  
 
Het protocol wordt aan het Parlement voorgelegd.  
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VOLKSGEZONDHEID: NIET-CONVENTIONELE PRAKTIJKEN 
 
Erkenning van de beroepsorganisaties van de beoefenaars van een niet-conventionele 
praktijk. 
 
De ministerraad heeft een voorontwerp van wet en een ontwerp van koninklijk besluit 
goedgekeurd over de erkenning van de beroepsorganisaties van de beoefenaars van niet-
conventionele praktijken of praktijken die alsdusdanig kunnen worden gekwalificeerd. 
Het voorstel van minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid Laurette Onkelinx erkent 13 
beroepsorganisaties van niet-conventionele praktijken (op basis van artikel 2, § 1, 3° van de 
wet van 29 april 1999 betreffende de niet-conventionele praktijken): 
 
 Unie van Osteopaten (UVO), Wilrijk  
 European Federation for Oriental Medicine (EUFOM), Eigenbilzen  
 Algemene Belgische Acupuncturistenvereniging Diploma China (ABADIC), Brussel  
 Register voor Osteopaten van België (ROB), Brussel  
 Belgische Unie van Osteopaten (BUO), Brussel  
 Belgische Vereniging voor Osteopathie (BVO), Brussel  
 Belgian Acupunctors Federation (BAF), Schoten  
 Liga Homeopathica Classica (LHC), Antwerpen  
 Unio Homoeopathica Belgica (UHB), Brussel  
 Beroepsvereniging van Geneesheren-Acupuncturisten van België (BGAB), Brussel  
 Belgisch Syndicaat van Chiropraxie, Brussel  
 Belgische Associatie van Klassieke Osteopaten (BAKO), Schoten  
 Unie van gediplomeerden in de Kinesitherapie en de Osteopathie (UKO), Lede  

 
De organisaties kunnen vaste en plaatsvervangende leden voordragen die zetelen in de 
kamers en in de commissie die de criteria voorstellen om deze praktijken te omkaderen. 
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EUROPEES NOODNUMMER 112 
 

Oprichting van de 112-centra en het agentschap 112 - tweede lezing. 
 
Alle nooddiensten zoals medische diensten, brandweer en politie zullen in Europa bereikbaar 
zijn via het Europese noodnummer 112. De dispatching gebeurt in België via een centrale 
calltaking die de oproepen naar de bevoegde diensten doorverwijst. De invoering van dat 
noodnummer gebeurt in België in fasen. De eerste fase is de omschakeling van de 100-centra 
naar CAD-ASTRID. De 100 en 101 centra zullen dan ook op eenzelfde lokatie worden 
gecentraliseerd. De ministerraad heeft nu  op voorstel van minister van Binnenlandse Zaken 
Annemie Turtelboom in tweede lezing het voorontwerp van wet goedgekeurd dat de 112-
centra en het agentschap 112 opricht. Het voorontwerp is aangepast aan het advies van de 
Raad van State. 
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DNA-ONDERZOEK 
 
Modernisering van het gebruik van DNA-onderzoek in strafzaken. 
 
De ministerraad heeft een voorontwerp van wet goedgekeurd (houdende wijziging van het 
Wetboek van Strafvordering en van de wet van 22 maart 1999 betreffende de 
identificatieprocedure via DNA-onderzoek in strafzaken) dat het gebruik van dna-onderzoek in 
strafzaken moderniseert. Het voorstel van minister van Justitie Stefaan De Clerck 
vereenvoudigt de aanvraag van dna-analyses, de rapportage en de overdracht van de 
informatie. De uitvoeringstermijnen en de kosten worden zo ingekrompen. 
De voorwaarden om een genetisch onderzoek te openen en de voorwaarden om DNA-
profielen van verdachten te vergelijken worden duidelijker. Ook de procedures voor de 
expertise van dna-profielen van derden, die niet verdacht of veroordeeld zijn, en voor de 
vernietiging van dna-referentiestalen en afgeleiden worden duidelijker. 
De nieuwe glasheldere procedure zal door een overdracht van gegevens, duidelijke afspraken 
over termijnen en een eenvoudige rapportageplicht snel naar de dna-databanken leiden. De 
onderzoekstermijnen worden dus aanzienlijk korter, wat op zijn beurt een positief effect heeft 
op de gerechtelijke achterstand. 
Een nieuwe nationale cel zal kunnen nakijken of het dna-profiel al bestaat, wat ook de kosten 
zal drukken. Dat geldt ook voor de vereenvoudiging van de deskundigenrapporten en de 
centralisatie van de expertises van dna-profielen van veroordeelden bij één laboratorium. 
Het voorontwerp zet ook het Europees besluit 2008/615/JBZ  van de Raad van 23 juni 2008 in  
Belgisch recht om, waardoor dna-profielen uit de dna-databanken criminalistiek en 
veroordeelden automatisch vergeleken kunnen worden met buitenlandse databanken. 
Het gebruik van de unieke dna-codenummers, de anonimiteit van de dna-profielen voor 
laboratoria en nationale dna-gegevensbanken en de effectieve vernietiging van de dna-
referentiestalen en afgeleiden waarborgen de privacy van de burger. 
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BELGISCHE NATIONALITEIT 
 
Voorwaarden voor verwerving van Belgische nationaliteit aangepast. 
 
Minister van Justitie Stefaan De Clerck heeft de ministerraad een voorontwerp van wet 
voorgesteld dat het wetboek van de Belgische nationaliteit wijzigt. Het voorontwerp is 
gebaseerd op het regeerakkoord van maart 2008 dat een objectievere wetgeving voorschrijft 
die neutraler is op het vlak van migratie. 
 
Concreet kunnen enkel de buitenlanders die regelmatig en wettelijk in België verblijven een 
verklaring of een aanvraag indienen om de Belgische nationaliteit te bekomen. 
 
De verkrijging van de Belgische nationaliteit door naturalisatie wordt hervormd op drie vlakken: 
 

 de toegangsvoorwaarden worden strenger  

 de buitenlander moet onbeperkt in België verblijven op het ogenblik van zijn aanvraag  

 de naturalisatie hangt af van de wil tot integratie: kennis van één van de landstalen en 
deelname aan het leven van de onthaalgemeenschap zijn vereist  

 
De toepassing van het vervallen verklaren van de nationaliteit wordt uitgebreid tot personen die 
veroordeeld zijn voor misdrijven die uiting geven aan vijandigheid tegen de maatschappij en 
die gepleegd werden dankzij het bezit van de Belgische nationaliteit. Ook personen die de 
Belgische nationaliteit verkregen op basis van een schijnhuwelijk kunnen ze kwijtspelen. 
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De interpellatieverzoeken worden bij het Bureau van de Kamer ingediend en voor behandeling 
naar een openbare commissievergadering verzonden.  Op advies van de Conferentie van 
voorzitters kan de voorzitter evenwel, op grond van politiek belang of publieke belangstelling, 
beslissen de interpellatie in plenaire vergadering te houden of ze om te vormen tot een 
mondelinge of schriftelijke vraag. 
 
 
 
 
 0431 Binnenlandse Zaken 
Interpellatie van de heer Francis VAN DEN EYNDE tot de minister van Binnenlandse Zaken 
over “het standpunt van de minister over de hetze die Franstalige kranten voeren tegen 
Vlaamse politiemensen”. 
 
 
 0432 Binnenlandse Zaken 
Interpellatie van de heer Bruno TUYBENS tot de eerste minister over “het manifest gebrek aan 
tastbare sociale agenda in de nieuwe tienjarenstrategie van de EU”. 
 
 
 0433 Binnenlandse Zaken 
Interpellatie van de heer Dirk VAN DER MAELEN tot de eerste minister over “de deelname van 
Belgische troepen aan de geplande offensieven in Kandahar en Noord-Afghanistan”. 
 
 
 0434 Landsverdediging 
Interpellatie van de heer Bruno STEVENHEYDENS tot de minister van Landsverdediging over 
“het behoud van het 1ste Para in Diest”. 
 
 



 
De Kamer online - 52 / 93 

 

WWeettssoonnttwweerrppeenn,,  wweettssvvoooorrsstteelllleenn  eenn  ccoommmmiissssiieevveerrssllaaggeenn    
 
 
 
 
Alle bij de Kamer ingediende wetsontwerpen of wetsvoorstellen en de desbetreffende 
commissieverslagen, worden als parlementair stuk gedrukt. 
 
Bij het drukken van het stuk, krijgt elk wetsontwerp of wetsvoorstel een volgnummer alsook 
een reeksnummer dat aan de verschillende documenten (advies van de Raad van State, 
amendementen, commissieverslagen…) die op de basistekst volgen, wordt gegeven. Ten 
slotte wordt de zitting vermeld tijdens welke het ontwerp of voorstel werd ingediend. 
 
Alle parlementaire stukken kunnen geraadpleegd worden op www.dekamer.be, onder de 
rubriek “Wetgeving”.  Een subrubriek vermeldt de recentste documenten. De parlementaire 
stukken bestellen kan onder de rubriek “Publicaties” (in de kolom rechts). 
 
U vindt op onze website ook de verslagen van de plenaire vergaderingen en van de 
commissies.   
 

 Onder "Plenum" vindt u de beknopte verslagen en de integrale verslagen.  

 Onder "Commissies" vindt u enerzijds een bespreking van wetteksten en anderzijds 
een bespreking van de interpellaties en de mondelinge vragen. 
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AAddvviieess  vvaann  ddee  RRaaaadd  vvaann  SSttaattee  
 
 
 
 
De afdeling wetgeving van de Raad van State geeft een beredeneerd advies over de tekst van 
een wetsontwerp of –voorstel, wanneer zij ertoe door de Kamervoorzitter wordt uitgenodigd. 
De voorzitter is verplicht dit advies te vragen wanneer tenminste 71 Kamerleden of de 
meerderheid in een taalgroep erom verzoekt. Hij kan het advies vragen over elk ontwerp, 
voorstel of amendement op een ontwerp of voorstel. (Ter herinnering: alle voorontwerpen van 
wet van de regering dienen aan het advies van de Raad van State onderworpen te worden). 
 
Het document vermeldt de adviezen van de Raad van State op verzoek van de Voorzitter van 
de Kamer; deze worden als parlementair stuk gepubliceerd. De teksten waarover de voorzitter 
het advies van de Raad van State vraagt worden eveneens vermeld.  
 
 
 
 
 DOC 52 1939/002 VAN 1 APRIL 2010 
Advies van de Raad van State nr. 46.643/AG van 9 maart 2010 over het wetsontwerp tot 
wijziging van de gecoördineerde wetten op de Raad van State, teneinde verenigingen een 
vorderingsrecht toe te kennen ter verdediging van collectieve belangen. 
 
 
 DOC 52 2404/002 VAN 2 APRIL 2010 
Advies van de Raad van State nr. 47.884/2 van 17 maart 2010 over het wetsvoorstel tot 
wijziging van het Wetboek van Strafvordering wat betreft het strafrechtelijk kort geding in geval 
van spoedeisendheid. 
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IInntteerrnnaattiioonnaallee  ppaarrlleemmeennttaaiirree  AAsssseemmbblleeeess    
 
 
 
 

RAADGEVENDE INTERPARLEMENTAIRE BENELUXRAAD 
 
Interparlementaire Benelux Nieuwsbrief 3-2010 – maart 2010 
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BELGISCHE AFVAARDIGING BIJ DE PARLEMENTAIRE ASSEMBLEE VAN DE RAAD VAN EUROPA 
 
 

Teksten aangenomen door de Permanente commissie handelend in naam van de 
Parlementaire Assemblee van de Raad van Europa – Parijs, 12 maart 2010 

 
 
Adviezen 
 
276 Ontwerpverdrag van de Raad van Europa over de namaak van medische producten en 
 gelijkaardige misdrijven die een bedreiging vormen voor de volksgezondheid. 
 
277 Ontwerpprotocol houdende wijziging van het Verdrag inzake wederzijdse 
 administratieve bijstand in fiscale aangelegenheden. 
 
 
Aanbevelingen 
 
1904 De bescherming van de minderheden in Europa: goede praktijken en lacunes in de 
 toepassing van de gemeenschappelijke normen. 
 
1905 Kinderen die getuige zijn van huiselijk geweld. 
 
1906 Herziening van het auteursrecht in het internettijdperk. 
 
1907 De loonkloof tussen mannen en vrouwen. 
 
 
Resoluties 
 
1710 Het mandaat van de co-rapporteurs van de opvolgingscommissie. 
 
1711 Regels en procedures voor de toekomstige verkiezingen van de Secretaris-generaal 
 van de Raad van Europa – Ontwerp van gezamenlijke interpretatieve verklaring. 
 
1712 Wijziging van de samenstelling van het Bureau van de Parlementaire Assemblee. 
 
1713 De bescherming van de minderheden in Europa: goede praktijken en lacunes in de 
 toepassing van de gemeenschappelijke normen. 
 
1714 Kinderen die getuige zijn van huiselijk geweld. 
 
1715 De loonkloof tussen mannen en vrouwen. 
 
 
 

De vermelde teksten en andere documenten van de Raad van Europa kunnen verkregen 
worden bij de dienst Europese Aangelegenheden en interparlementaire Betrekkingen van de 

Senaat 
 

Sonja Langenhaeck : 02/501.79.81 
Secretariaat :   02/501.72.62 
e-mail :  sl@senate.be - lc@senate.be 
Fax:   02/501.72.16 

mailto:sl@senate.be
mailto:lc@senate.be
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